
حاشیه نوشتی از نشست استاندار با اصحاب رسانه اصفهان  

جای خالی رئیس جمهوری که دلواپس اصفهان بود
پدیده فصل گذشته سپاهان 

لژیونر شد
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حسابداران بازاری اصفهان با درآمد ماهانه 
چند صد میلیونی

بیشترین موالید اصفهان مربوط به والدین 
دهه شصتی است

 سامانه انتقال آب بهار ۱۴۰۴ به زاینده رود می رسد
 قول جذاب آقای استاندار به اصفهانی ها در آخرین نشست خبری با اصحاب رسانه: 

 ۹۸ درصد بودجه
استان اصفهان از  مالیات 

تأمین می شود

 اعزام ۴۰ دستگاه اتوبوس
از اصفهان به مرز مهران 

»ارز اربعین« در  ۲۳۲ 
شعبه و باجه پست بانک 

اصفهان عرضه می شود
بازار مسکن اصفهان در آرام ترین روز و روزگار خود به سر می برد

 رکود و سکوت!
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روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی         

چهار شنبه  ۱۷ مرداد ۱۴۰۳
۲ صفر ۱۴۴۶

۷ آگوست  ۲۰۲۴
شماره ۴۱۴۹

۸ صفحه
سال چهاردهم

قیمت: 5۰۰۰ تومان

نوبت دوم

نوبت دوم

شرکت گاز استان اصفهان 

شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان

فراخوان آگهی مناقصه عمومی از طریق ارزیابی کیفی فشرده: 
شركت گازاستان اصفهان، در نظر دارد جهت موضوع زیر:

فراخوان مناقصه عمومی دو مرحله ای

م الف:  ۱76۴۲۲۹

شرکت گاز استان اصفهان 

موضوع: تامین نیروی انسانی، خودرو و تجهیزات جهت انجام عملیات امداد، نگهداری و تعمیرات تأسیسات گازرسانی شامل خطوط تغذیه و توزیع، ایستگاه های تقلیل 

فشار، حفاظت از  زنگ، خدمات کنتورخوانی، توزیع صورتحساب مشترکین، وصول مطالبات و خدمات عمومی در سطح شهرستان خوانسار و توابع 

بشماره فراخوان )۲0030۹۱۱3800006۱( را از طریق ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت به آدرس www.setadiran.ir از طریق ارزیابی کیفی فشرده برگزار نماید. کلیه 
مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه اسناد ارزیابی کیفی و پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت 

)ستاد( انجام خواهد شد.
تذکر: با توجه به ارزیابی کیفی فشرده )یکپارچه( در این مناقصه، لازم است مناقصه گران نسبت به دریافت، تکمیل ، مهر و امضاء الکترونیک و بارگذاری اسناد ارزیابی کیفی 
اقدام نمایند و همزمان مدارک لازم برای بارگذاری در پاکت های الف، ب و ج را نیز مطابق دعوتنامه صادره مهر و امضای الکترونیک نموده و حداکثر تا تاریخ مشخص شده 

در سامانه تدارکات الکترونیکی دولت بارگذاری نمایند. 

1- شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان در نظر دارد مناقصه عمومی دو مرحله ای، به شرح جدول زیر را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید. 

شماره سامانه تدارکات الکترونیکی دولتمبلغ تضمین )ریال( شماره مناقصه موضوعردیف

1 C250 1913,700,000,0002003001434000124 – 2 - 403خرید دریچه و طوقه بتنی فاضلابی

2- کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به 
آدرس: www.setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی 

را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند. تاریخ انتشار مناقصه در سامانه: تاریخ ۱۴۰۳/۰5/۱5 می باشد.

تاریخروزساعتعنوان

1403/05/17چهارشنبه 13:00مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه

1403/05/27شنبه 13:00مهلت زمانی ارسال پیشنهاد

1403/05/30سه شنبه8:00زمان بازگشائی پاکتها

3- اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکت های الف:
1-3- آدرس: اصفهان، خیابان شیخ کلینی، خیابان جابر ابن حیان، دبیرخانه معاملات شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان، تلفن: 8-36680030-031، اتاق )292( 

4- اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه:
۱-۴- مرکز تماس: ۱۴5۶

2-4-دفتر ثبت نام: 88969737 و 85193768
5- اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام سایر استان ها، در سایت سامانه )www.setadiran.ir( بخش ثبت نام/ پروفایل/ تامین کننده/ مناقصه گر موجود است.

- کد فراخوان پایگاه ملی مناقصات 5۳۱۷۶5۹۷
- مهلت زمان دریافت اســناد از ســایت: تا ســاعت ۱۹:۰۰ روز پنج شــنبه مورخ 

۱۴۰۳/۰5/۱۸
- مهلت ارسال پاسخ اســتعلام ارزیابی کیفی و ارائه مدارک و پیشنهاد قیمت در 

سامانه ستاد ساعت ۱۹:۰۰ روز پنج شنبه مورخ ۱۴۰۳/۰۶/۰۱
- بازگشایی و ارجاع به کمیته فنی بازرگانی ۱۴۰۳/۰۶/۰۳ روز شنبه ساعت ۰۸:۴۰ 

به منظور شرکت در این مناقصه، داشــتن کد ۴ و ۷ از ســازمان تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی الزامی می باشد.  

- مبلغ تضمین شرکت در فرآیند ارجاع کار : 5,5۳۸,۰۰۰,۰۰۰ ریال
آدرس: شرکت گاز اســتان اصفهان واقع در خیابان چهارباغ بالا - روبروی مجتمع 

پارک - امور پیمان ها 
جهت دریافت اطلاعات بیشتر با شماره تلفن: )38133759 و 38133767( )031( 

تماس حاصل نمایید.
شماره فکس: 031-38133914

اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه مرکز تماس 
021 41914

 

شهرداری شاهین شهر در نظر دارد اجاره ماهیانه بهره برداری از محل نصب ۱۱۴ دستگاه تابلو تبلیغاتی را از طریق مزایده عمومی و با جزئیات مندرج 
در اسناد مزایده، با بهره گیری از سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )www.setadiran.ir( و با شــماره مزایده 5۰۰۳۰۹۴۷۳۴۰۰۰۰۱۹ به صورت 

الکترونیکی واگذار نماید.
مهلت دریافت اسناد مزایده: ۱۴۰۳/۰5/۱۸ زمان انتشار در سایت: ۱۴۰۳/۰5/۰۷   

آخرین مهلت ارسال پیشنهاد قیمت: ۱۴۰۳/۰5/۲۸ تاریخ بازدید: ۱۴۰۳/۰5/۲۷   
زمان اعلام به برنده: ۱۴۰۳/۰5/۳۰ زمان بازگشایی: ۱۴۰۳/۰5/۲۹   

ضمنا رعایت موارد ذیل الزامی است:
۱- برگزاری مزایده صرفا از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت می باشــد و کلیه مراحل فرآیند مزایده شامل خرید و دریافت اسناد مزایده )در 
صورت وجود هزینه مربوطه(، پرداخت تضمین شرکت در مزایده )ودیعه(، ارسال پیشنهاد قیمت و اطلاع از وضعیت برنده بودن مزایده گران محترم 

از این طریق امکان پذیر می باشد.
۲- کلیه اطلاعات موارد اجاره شامل مشخصات، شرایط و نحوه اجاره در برد اعلان عمومی سامانه مزایده، قابل مشاهده، بررسی و انتخاب می باشد.

۳- علاقه مندان به شرکت در مزایده می بایست جهت ثبت نام و دریافت گواهی الکترونیکی )توکن( با شماره های ذیل تماس حاصل نمایند:
مرکز پشتیبانی و راهبردی سامانه: ۴۱۹۳۴- ۰۲۱

اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام استان ها، در سایت سامانه )www.setadiran.ir( بخش »ثبت نام / پروفایل مزایده گر« موجود است.

آگهی مزایده اجاره
)نوبت اول(

چاپ دوم

سعید ابریشمی راد- شهردار شاهین شهر م الف: ۱760۹0۲

 آگهی مزایده عمومی فروش املاک و مستغلات شهرداری:

شماره مزایده مرجع ۲0030۹۹86800000 مرحله اول

مصطفی محمودی- شهردار گلشهر 
م الف:  ۱765۱۹۲

نوبت اول

زمان انتشار در سایت: 1403/05/14
مهلت دریافت اسناد مزایده: 1403/05/27

تاریخ بازدید: 1403/05/15
آخرین مهلت ارسال پیشنهاد قیمت: 1403/06/08 

زمان بازگشایی: 1403/06/10
زمان اعلام به برنده: 1403/06/11

ضمنا رعایت موارد ذیل الزامی می باشد:
1. برگــزاری مزایــده صرفا از طریق ســامانه تــدارکات 

الکترونیکی دولت )ستاد( می باشد و کلیه مراحل فرآیند 
مزایده شامل خرید و دریافت اســناد مزایده )در صورت 
وجود هزینه مربوطه(، پرداخت تضمین شرکت در مزایده 
)ودیعه(، ارسال پیشنهاد قیمت، بازگشایی پاکات، اعلام 
به برنده، واریز وجه مزایده و تحویل کالا در بستر سامانه از 

این طریق امکان پذیر می باشد.
2. پیشنهاد می گردد قبل از ارائه پیشنهاد از موضوع مزایده 

بازدید به عمل آورید.

3. علاقمندان به شرکت در مزایده می بایست جهت ثبت 
نام و دریافت گواهی الکترونیکی )توکن( با شــماره های 

ذیل تماس حاصل نمایند:
مرکز پشتیبانی و راهبری: ۱۴5۶

اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام ســایر استان ها، درسایت 
ســامانه )www.setadiran.ir(  بخش"ثبــت نــام/ 

پروفایل مزایده گر" موجود است.

فروش سه قطعه زمین 7۲ متری با کاربری تجاری به طول ۱۲ متر و عرض 6 متر

 برابر کروکی واقع در بلوار آیت ا... گلپایگانی محله وداغ گلشهر

 شهرداری گلشهر در نظر دارد به استناد مصوبه شورای اسلامی شهر سه قطعه زمین 72 متری با کاربری تجاری  به طول 12 متر و عرض 6 متر برابر کروکی واقع در بلوار آیت ا... گلپایگانی 
محله وداغ گلشهر را از طریق مزایده عمومی و با جزئیات مندرج در اسناد مزایده از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( www.setadiran.ir با شماره مزایده سیستمی 

200309986800000 به صورت الکترونیکی به فروش برساند.

آدرسجمع کل )ریال(مبلغ پایه هر متر مربع )ریال(نوع کاربریمساحت متر مربعشماره قطعهردیف

گلشهر- محله وداغ- بلوار آیت ا... گلپایگانی 100,000,0007,200,000,000تجاری 1172

گلشهر- محله وداغ- بلوار آیت ا... گلپایگانی100,000,0007,200,000,000تجاری2272

گلشهر- محله وداغ- بلوار آیت ا... گلپایگانی100,000,0007,200,000,000تجاری3372

 مدیرکل مدیریت بحران
استانداری اصفهان:

اصفهان از دهه سوم 
مرداد خنک  می شود

3

یمنا
س: ا

عک

پس از محمد محبی، محمد قربانی و سعید 
ســحرخیزان، حالا ستاره و اســتعداد جوان 
ســپاهان نیز راهی این کشــور شــده و باید 
فوتبالــش را در تیم تازه لیگ برتری شــده 

دینامو ماخاچ قلعه ادامه دهد. 



چهار شنبه  ۱۷ مرداد ۱۴۰۳ / ۲ صفر ۱۴۴۶ / ۷ آگوست  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۴۹

 ترکیب هیئت رئیسه شورای شهر نایین مشخص شد
انتخابات هیئت رئیسه ششمین دوره شورای اسلامی شهر نایین در چهارمین سال فعالیت مشخص 
شد. به گزارش »ایمنا«، انتخابات هیئت رئیسه برای سال چهارم، ششمین دوره شورای اسلامی شهر 
نایین ۱۴ مردادماه ۱۴٠۳ برگزار شد. محسن اسدی اسدآباد به عنوان رئیس شورای اسلامی شهر نایین، 
مهدی سقاباشی نایینی به عنوان نایب رئیس این شــورا برای سال چهارم دوره ششم انتخاب شدند. 
همچنین عیسی علیزاده نایینی به عنوان خزانه دار، علی اصغر مختاری زاده نایینی به عنوان منشی شورا 

و محمدعلی محمدی پور به عنوان عضو شورا انتخاب شدند.

۱۱۴معتاد متجاهر در گلپایگان دستگیر شد
فرمانده انتظامی شهرستان گلپایگان گفت: در اجرای طرح ارتقا امنیت اجتماعی در شهرستان ۱۱۴ نفر 

معتاد متجاهر و خرده فروش موادمخدر جمع آوری و دستگیر شدند. 
ســرهنگ علی اصغر محمدی در گفت و گــو با »مهر« اظهار کرد: در راســتای رســیدگی به مطالبات 
و خواســته های مردمی و در تداوم اجرای طرح ارتقا امنیت اجتماعی، دســتگیری خرده فروشــان 
موادمخدر و جمع آوری معتادان متجاهر در سطح شهرستان عملیاتی شد. وی افزود: در این طرح ۱۰ 
روزه مأموران پلیس مبارزه با موادمخدر این فرماندهی با همکاری سایر یگان های هدف، تعداد ۲۳ نفر 
از خرده فروشان مواد افیونی را شناسایی و در چند عملیات هماهنگ متهمان را دستگیر کردند. فرمانده 
انتظامی شهرستان گلپایگان با اشاره به کشف ۲ کیلو و ۸۰۰ گرم انواع مواد مخدر در این طرح خاطر نشان 
کرد :۹۱ نفر معتاد متجاهر و عادی نیز در پاتوق های شناسایی شــده جمع آوری و به مراکز بازپروی و 

ترک اعتیاد معرفی شدند.

لیفتراک ۲ میلیاردی قاچاق در شهرضا توقیف شد
فرمانده انتظامی شهرستان شهرضا از توقیف یک دستگاه لیفتراک خارجی قاچاق، به ارزش ۲۰ میلیارد 

ریال در ایست و بازرسی شهید امامی خبر داد. 
سرهنگ صادق کاظمزاد در گفت وگو با »مهر« اظهار کرد: مأموران مستقر در ایستگاه ایست و بازرسی 
شهید امامی فرماندهی انتظامی شهرستان شهرضا حین کنترل خودروهای عبوری به یک کامیون حامل 
یک دستگاه لیفتراک مشکوک و برای بررسی بیشــتر آن را متوقف کردند. وی افزود: در بررسی های 
صورت گرفته مشخص شد لیفتراک بارگیری شــده در کامیون قاچاق و فاقد هرگونه مدارک قانونی و 
معتبر گمرکی می باشد. فرمانده انتظامی شهرستان شهرضا ارزش لیفتراک توقیف شده را ۲۰ میلیارد 
ریال اعلام کرد و گفت: در این رابطه راننده خودرو پس از تشکیل پروند برای انجام اقدامات قانونی به 

اداره تعزیرات حکومتی استان معرفی شد.

۱۳۵ واحد صنفی متخلف بهداشتی در کاشان پلمب شد
رئیس مرکز بهداشت شهرستان کاشان از پلمب ۱۳۵ واحد صنفی متخلف بهداشتی در کاشان خبر داد . 
مرتضی پنجه شاهی در گفت وگو با »تسنیم» اظهار کرد: در راســتای ارتقای سطح بهداشت و سلامت 
شهروندان کاشانی، بازرسان و کارشناسان سلامت محیط مرکز بهداشت شهرستان کاشان از واحدهای 
مختلف صنفی بازدید کردند. وی با اشــاره به انجام بیش از 7۰ هزار بازدید از مراکز تهیه، توزیع و عرضه 
مواد غذایی و اماکن عمومی شهرستان کاشان، افزود: با بازرسی های صورت گرفته کارشناسان موفق به 
شناسایی و پلمب ۱۳۵ واحد صنفی متخلف شدند. وی بر اهمیت نظارت مستمر بر واحدهای صنفی 
تأکید کرد و گفت: در پی این بازدیدها، بیش از ۱۲ هزار و ۸67 کیلوگرم مواد غذایی فاسد، بدون استاندارد 
و فاقد شرایط بهداشتی از چرخه مصرف انسانی خارج و معدوم شد. پنجه شاهی همچنین به اهمیت 
کنترل کیفیت آب شرب اشاره کرد و گفت: در این راســتا، بیش از ۱7۵۰ نمونه آب شرب برای آزمایش 

ارسال شده و ۳۴ هزار و 7۰۰ مورد کلرسنجی نیز انجام شده است.

فرماندار مبارکه مطرح کرد؛

تأثیرگذاری تکمیل پروژه های نیمه تمام در 
رضایتمندی مردم از مسئولان 

فرماندار مبارکه گفت: تکمیــل پروژه های نیمه تمام از مهم ترین اموری 
است که مجموعه فرمانداری این شهرستان در راستای خدمت هرچه 
بیشــتر و بهتر به مردم دنبال می کند کــه می توانــد در امیدآفرینی و 

رضایتمندی مردم از مسئولان نیز تأثیرگذار باشد.
به گزارش »ایمنا«، محمدرضا عسگریان روز دوشنبه پانزدهم مرداد در 
حاشیه بازدید از روند پروژه های عمرانی شــهرداری مبارکه اظهار کرد: 
امروز از پروژه های عمرانی مدیریت شهری مبارکه بازدید شد که بعضی 

از آنها آماده افتتاح و بعضی دیگر در حال اجرا است .
وی با بیان اینکه برای خدمت رســانی مطلوب باید همه نیازهای شهر 
متناسب با جمعیت رشد کند، افزود: تعلل در اتمام پروژه های عمرانی 
ضمن زیان مالی ســبب نارضایتی مردم می شــود. فرمانــدار مبارکه 
خاطرنشــان کرد: تکمیل پروژه های نیمه تمام شهرستان، از مهمترین 
اموری است که مجموعه مدیریت شهرستان مبارکه در راستای خدمت 
هر چه بیشتر و بهتر به مردم دنبال می کند که می تواند در امید آفرینی 
و رضایتمندی مردم از مسئولان نیز تأثیرگذار باشد. عسگریان با اشاره 
به اینکه بازدیدهــای میدانی از روند اجرایی پروژه هــا با جدیت دنبال 
می شــود، اضافه کرد: هدف از این بازدیدها در جریان قرار گرفتن روند 

پیشرفت فیزیکی پروژه ها و مسائل و مشکلات احتمالی است.
مصطفی رحیمی، شهردار مبارکه نیز در حاشیه این بازدید با بیان اینکه در 
اجرای پروژه های عمرانی نیازهای مردم و شهر را در نظر داریم، تصریح 
کرد: در اجرای پروژه های عمرانی علاوه بر احداث معابر نکات دیگری 
همچون پیاده راه سازی، روشنایی معابر و فضای سبز مورد توجه بوده و 

تلاش می کنیم افتتاح یک معبر با تکمیل کلیه این موارد صورت گیرد.
وی با بیان اینکه در بودجه سال جاری نگاه ویژه ای به نیازهای عمرانی 
و بهســازی محلات شــهر داشــته ایم، اضافه کرد: امیدواریم با تلاش 
مجموعه مدیریت شهری و حمایت های اعضای شورای اسلامی شهر 
و مسئولان استانی و شهرستانی شــاهد تداوم فعالیت های عمرانی با 

سرعت مناسبی باشیم.
به گزارش ایمنا، بازدید فرماندار شهرستان به همراه معاونت برنامه ریزی 
و هماهنگی امور عمرانی، شهردار و اعضای شورای اسلامی شهر مبارکه 
به منظور بررسی روند پیشــرفت پروژه های عمرانی شهرداری مبارکه 
برگزار شــد. مجتمع تجاری ارکیده، بلوار شهدای جهاد سازندگی، بلوار 
غدیر، خیابان ۲۲ بهمن، پارک محله ای نصیرآباد و ارگ تاریخی نهچیر 

از مهم ترین پروژه ها در این بازدید بودند.

رئیس اداره اوقاف و امور خیریه شهرستان اردستان 
گفت: کشت گل کاکتوس از نوع اپونتیا کمپرسا در 
برخی امامزادگان اردســتان به منظور مصرف بهینه 

آب در فضای سبز بقاع متبرکه انجام شده است.
مرتضی عزیزیان در گفت وگو با »مهــر« در ارتباط 
با اجرای نیــات در بقــاع متبرکه اردســتان اظهار 
کرد: اوقاف اردســتان دارای 6۴۸ موقوفه اســت 
که ۲۵۰ عدد از آن جزو موقوفات مســاجد اســت؛ 
بیشتر موقوفات اردستان در روســتاها قرار داشته 
و املاک کشاورزی اســت. وی افزود: اجرای نیت 
این موقوفات بیشــتر در روضه خوانــی برای امام 
حســین )ع( و مقید به زمین و مــکان در محرم و 

صفر می باشد.
رئیس اداره اوقاف و امور خیریه شهرستان اردستان 
با اشاره به سرمایه گذاری و ارزش افزوده ایجاد شده 
در بقاع متبرکه اردستان عنوان کرد: وقف می تواند 
یکی از مؤثرتریــن عوامل در زمینه هــای گوناگون 
فرهنگــی، اجتماعی و اقتصادی باشــد و به عنوان 
بخش سوم اقتصاد غیردولتی، از محرک های اصلی 
بالندگی اقصادی و اجتماعی در جوامع اسلامی به 

شمار می رود.
وی ادامه داد: اوقاف شهرستان اردستان در خصوص 
تقویت مردم سالاری و بخش غیردولتی، اقدام به 
ســرمایه گذاری در بخش اقتصادی با هدف ایجاد 

اشتغال و درآمدزایی برای موقوفات کرده است.
عزیزیان با اشاره به کاشت گل کاکتوس در اردستان 
به منظور مصرف بهینه آب بیــان کرد: در خصوص 

حفظ منابع آب زیرزمینی و ســرمایه ملی و حیاتی 
کشور و همچنین استفاده بهینه از آب در فضای سبز 
بقاع متبرکه شهرستان اردستان، کشت گل کاکتوس 
از نوع اپونتیا کمپرسا در امامزادگان یعقوب، ابراهیم 
و اسحاق )ع( اردستان در بخش مهاباد انجام شده 
اســت. وی افزود: این طرح در ۲۰ هکتار از اراضی 
در حال انجام اســت و هر هکتار به ۴۰۰۰ گل و ۲۵۰ 
میلیون تومــان هزینه نیاز دارد که بــا همت هیأت 
امنا امامزادگان و سرمایه گذاران انجام شده است؛ 
در مجموع این طــرح پنج میلیارد تومــان هزینه 

دربر دارد.
رئیس اداره اوقاف و امور خیریه شهرستان اردستان 
در ارتباط با اقدامات انجام شده در بقاع متبرکه این 
شهرستان تصریح کرد: ساخت ضریح مطهر امامزاده 
عباسعلی )ع( روستای ماســت بندی اردستان با 
طرح نمونه ضریح مطهــر امام رضــا )ع( به مبلغ 
7۵۰ میلیون تومان، از جمله اقدامات انجام شده در 
بقاع مطهر شهرستان است. وی ادامه داد: ساخت 
مجتمــع اداری و خدماتی امامــزاده حیدر کهنگ 
)ع( آغاز شده که تاکنون یک میلیارد و ۵۰۰ میلیون 
تومان هزینه داشته و جهت تکمیل به هفت میلیارد 

تومان نیاز دارد.
عزیزیان افزود: تکمیل گچ کاری ســالن امامزاده 
یحیی )ع( واقع در شــهر زواره و ساخت چهار درب 
چوبی برای آن به مبلغ یک میلیــارد و ۲۰۰ میلیون 
تومان و همچنین تکمیل سرویس های بهداشتی 
این مکان به مبلغ 7۵۰ میلیون تومان انجام گردیده 

است. وی عنوان کرد: ساخت گلدسته های امامزاده 
میر ســیدعلی )ع( در روستای قهســاره اردستان 
و مفروش کــردن آن با فرش و همچنین ســاخت 
سرویس های بهداشــتی در این مکان با هزینه دو 

میلیارد و ۵۰۰ میلیون تومان انجام شده است.
رئیس اداره اوقاف و امور خیریه شهرستان اردستان 
ادامه داد: ســاخت امامزاده سیدعلی )ع( واقع در 
روســتای مارچوبه اردستان به مســاحت ۴۰۰ متر 
مربع، با هزینــه ۸۰۰ میلیون تومان آغاز شــده که 
برای تکمیل به ۱۲ میلیارد تومان نیاز است؛ تکمیل 
قسمت جنوبی امامزاده اسماعیل )ع( نیز به مبلغ 

یک میلیارد و ۲۵۰ میلیون تومان اجرا شده است.
وی در ارتباط با تکمیل امامــزادگان واقع در بخش 
مهاباد اردستان تصریح کرد: ساخت مجتمع مذهبی 
امامزاده یعقوب و ابراهیم )ع( در بخش مهاباد به 
مســاحت یک هزار و ۴6۰ متر مربع آغاز شــده که 
جهت تکمیل به ۱۵ میلیارد تومان نیاز دارد؛ تاکنون 
بالغ بر دو میلیارد تومان بــرای این مجموعه هزینه 

شده است.
عزیزیان ادامه داد: سنگ کاری امامزاده اسحاق)ع( 
در بخش مهاباد و شــروع عملیات تجهیز وســایل 
سرمایشی، گرمایشــی و برق این مکان متبرکه به 
مبلغ پنج میلیارد تومان انجام شــده است. وی با 
اشاره به تأمین هزینه اقدامات انجام شده در بقاع 
متبرکه شهرستان اردستان گفت: بیشتر هزینه های 
عنوان شده در بقاع متبرکه توســط خیّران و مردم 

تأمین می شود.

خبر روزکشت گل کاکتوس در ۲۰ هکتار  از  اراضی اردستان به منظور مصرف بهینه آب

مدیر کل مدیریت بحران استانداری اصفهان خبرداد

حریق یک هکتار ازمراتع نهضت آباد شهرستان فریدونشهر
حریق بیش از یک هکتار از مراتع نهضت آباد شهرستان فریدونشهر مهار شد.

به گزارش خبرگزاری صداوسیما، مدیر کل مدیریت بحران استانداری اصفهان گفت: ظهر روز دوشنبه 
بیش از یک هکتار از مراتع نهضت آباد دچارحریق شد که پس از ۱۳۵ دقیقه تلاش عوامل محلی، 

نیرو های مردمی، یگان حفاظت از منابع طبیعی و آتش نشانی مهار شد. 
منصور شیشــه فروش افزود: علت وقوع این حادثه افزایش دما وعوامل انسانی گزارش شده که 
به دلیل وزش تندباد این حریق گسترش یافته است. وی با توجه به افزایش احتمال وقوع حریق 
بدلیل استقرار موج گرما و افزایش ۳ تا ۴ درجه دما به گردشگران مسافران، کشاورزان، مرتع داران و 
ساکنان مجاور منابع طبیعی توصیه کرد: از روشن کردن آتش درمراتع حاشیه جاده ها و پوشش های 
گیاهی، رها کردن ته سیگار و کبریت و اشیا صیقلی و بطری های آب معدنی کنسرو و... در مراتع و 
حاشیه جاده ها خودداری کنند. شیشه فروش تأکید کرد: همچنین کشاورزان و باغداران از آتش زدن 
بقایای گیاهی در مزارع و علوفه های کف باغ ها خودداری و با مشاهده هرگونه آتش در عرصه های 

طبیعی موارد را به یگان حفاظت از منابع طبیعی با تلفن ۱۳۹ و ۱۵۰۴ اطلاع دهند.

فرماندار تیران و کرون:

توسعه صنعتی و کشاورزی تیران متناسب با زیرساخت ها 
انجام شود

فرماندار تیران و کرون گفت: توسعه صنعتی و کشاورزی در این شهرستان متناسب با زیرساخت های 
انرژی و منابع آبی و همچنین ظرفیت مورد نیاز انجام شــود. به گزارش »ایمنا«، علی محمدی کیا 
روز دوشنبه پانزدهم مرداد در جلسه ستاد تسهیل و رفع موانع تولید تیران و کرون در سالن جلسات 
فرمانداری این شهرستان اظهار کرد: گردشگری، کشاورزی و صنایع نوین و دانش بنیان محور توسعه 
اقتصادی، تولیدی و اشتغال زایی در این منطقه هستند که کشاورزی با احداث گلخانه ها و کاشت 

گیاهان دارویی و صنایع پاک و دانش بنیان بیشترین سرمایه گذار را دارند. 
وی افزود: با توجه به اینکه کشــاورزی و صنعت نیازمند زیرســاخت هایی برای توســعه هستند، 
بی توجهی به آمایش ســرزمینی و امکانات و منابع باعث بروز بحران و خسارت به سرمایه گذاران 
می شود که دســتگاه های متولی و صادر کننده مجوز بدون هماهنگی و اســتعلام از دستگاه های 
خدمات رســان از تشــکیل پرونده و صدور مجوز خودداری کنند. فرماندار تیران و کرون با اشاره به 
منابع آبی و انرژی مورد نیاز در احداث مراکز صنعتی و راه اندازی گلخانه ها گفت: توسعه صنعتی و 
کشاورزی در این شهرستان متناسب با زیرساخت های انرژی و منابع آبی و همچنین ظرفیت مورد 

نیاز انجام شود.
محمدی کیا ادامه داد: اولویت ســتاد تســهیل مدیریت واگذاری منابع انرژی برنامه ریزی جهت 
مشارکت مردم در ایجاد زیرســاخت های مورد نیاز در این بخش اســت که دستگاه های اداری و 
خدمات رسان همکاری کنند. وی بر ضرورت برنامه ریزی و اولویت بخشی به واگذاری منابع انرژی 
به متقاضیان حوزه کشاورزی خاطرنشان کرد: رشد ۲۵ درصد سالیانه درخواست احداث واحدهای 
گلخانه ای باید بر اساس توسعه متوازن صورت بپذیرد. فرماندار تیران و کرون یادآور شد: تأمین آب 
برای گلخانه داران بسیار مهم بوده و بدون توجه به این موضوع و همچنین گاز و برق، سرمایه گذاران 
دچار مشکل شده و چالش هایی را به همراه دارد. محمدی کیا با بیان اینکه هدایت و راهنمایی افراد 
برای تکمیل چرخه تولید و فعالیت در دیگر بخش ها را مهم خواند و اذعان داشــت: بســته بندی، 

فرآوری و برندسازی محصولات کشاورزی نیاز این منطقه است.
وی پرهیز از صدور مجوز برای صنایع آلاینده را مهم دانست و گفت: در حوزه صنایع، تنها فعالیت های 
دانش بنیان مورد توجه بوده تا آمایش سرزمینی و سلامت هوا مورد توجه باشد و مانع از بروز بحران 

مثل کلانشهرها بشود.

با مسئولان

مراسم گرامیداشت سالگرد 
شهید حججی برگزار می شود

مراســم گرامیداشــت هفتمیــن ســالگرد 
شهادت شهید مدافع حرم محسن حججی 
و بزرگداشت روز ملی شهدای مدافع حرم در 

نجف آباد برگزار می شود.
به گزارش »مهر«، این مراســم روز پنجشنبه 
۱۸ مردادماه )فردا( با اقامه نماز مغرب و عشاء 
در حسینیه بزرگ حضرت فاطمه زهرا )س( 
واقع در کمربندی شــمالی نجف آباد برگزار 
می شود. سخنران این مراسم حجت الاسلام 
جوشقانیان اســت. در این مراسم همچنین 
مداح اهل بیت کربلایــی مجتبی رمضانی به 
مرثیه خوانی و مســلم نبی بــه روایتگری و 

اجرای برنامه می پردازد.
محســن حججی ۲۱ تیر ۱۳7۰ در نجف آباد 
متولد شــد. وی پس از ســپری کردن دوره 
تحصیلات مقدماتی و هنرســتان، موفق به 
اخذ مدرک دیپلم از شــاخه کار و دانش شد 
و نهایتاً دانش خود را تا مقطع کاردانی رشــته 
»تکنولوژی کنترل« از مرکــز آموزش علمی 
کاربردی علویجه ارتقا داد. او که از پاســداران 
لشکر زرهی هشت نجف اشــرف بود، اولین 
بار قبل از محرم سال ۱۳۹۴ برای دفاع از حرم 
حضرت زینــب )س( داوطلبانه به ســوریه 
رفت و به مدت ۴۵ روز در جبهه های حق علیه 
باطل جنگید. وی پس از بازگشت، مجدداً در 
تاریخ ۲7 تیر سال ۱۳۹6 به سوریه اعزام شد. 
محسن حججیِ ۲6 ســاله در جریان حمله 
داعش به منطقه »التنف« در مرز کشورهای 
عراق و ســوریه، ابتدا به اســارت گرفته شد و 
ســپس دو روز بعد، یعنی در تاریخ ۱۸ مرداد 
همان ســال، توســط نیروهای تروریستی 
تکفیری داعش با جدا شــدن ســر از بدن به 

درجه رفیع شهادت نائل آمد.
شــورای عالی انقلاب فرهنگی روز ۱۸ مرداد، 
سالروز شــهادت شهید محســن حججی را 
به نام روز بزرگداشــت شــهدای مدافع حرم 
نام گذاری کرد تا به پاس این روز از فداکاری 
و رشادت های مدافعان حرم در دفاع از حرم 
آل ا... و حمایت از مردم جنگ زده کشورهای 

عراق و سوریه قدردانی کنند.

اخبار

استان

فرماندار ویژه نایین خبر داد

نامگذاری چندین نقطه در 
نایین به نام شهید رئیسی و 

شهدای خدمت
فرماندار ویژه شهرســتان نایین گفت: در راستای 
گرامیداشت و پاسداشــت خدمات ارزنده رئیس 
جمهور فقید شــهید و همراهان شــهید ایشــان، 
چندین نقطه اعم از مرکز خدمات جامع ســلامت 
روســتایی کجان، بلوار و میدانی در شــهر نایین و 
روستای مزرعه امام به نام سیدالشهدای خدمت 

نامگذاری شد.
محمد کریمی در گفت وگو بــا »ایمنا«، اظهار کرد: 
در راســتای گرامیداشــت و پاسداشــت خدمات 
ارزنده رئیــس جمهــور فقید شــهید و همراهان 
شهید ایشان، با پیشــنهاد شورای شــهر نایین و 
تأیید شــورای نام گذاری شهرستان، میدان جنب 
بوســتان مهارت به نام میدان شــهدای خدمت و 
بلوار منتهی به میدان نیز به نام بلوار شهید جمهور 
آیت ا... سیدابراهیم رئیســی نامگذاری شد. وی 
افزود: در جلسه شورای نام گذاری اماکن عمومی 
شهرستان نایین در خصوص پیشنهادات شهرداران 
و شوراهای اسلامی شهرهای نایین و انارک مبنی 
بر نامگذاری اماکن، میادین و معابر تصمیم گیری 

شد.
فرماندار ویژه شهرســتان نایین افزود: دهیاری و 
شورای اسلامی روستای مزرعه امام نیز نام رئیس 
جمهور شهید سیدابراهیم رئیسی را برای نام گذاری 
میدان جدید مجموعه کارگاهی صنعتی مزرعه امام 
از طرف مزرعه امام به ســمت شهر بافران انتخاب 
کرد. وی خاطرنشان کرد: پیش از این در روز عید 
سعید غدیر، مرکز خدمات جامع سلامت روستایی 
روستای کجان با نام شــهید رئیسی افتتاح شده 
بود. فرماندار ویژه شهرستان نایین افزود: احداث 
این مرکز با شروع دولت ســیزدهم در دستور کار 
قرار گرفت و بالغ بر ۸۰ میلیارد ریال برای احداث و 

تجهیزات آن هزینه شده است.
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چهار شنبه  ۱۷ مرداد ۱۴۰۳ / ۲ صفر ۱۴۴۶ / ۷ آگوست  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۴۹

حسابداران بازاری اصفهان با درآمد ماهانه چند صد میلیونی
دسته ای خاصی از حسابداران ۱ تا ۳ روز در ماه به فروشگاه های بزرگ سطح شهر مراجعه می کنند 
و پس از تنظیم اسناد مالی، بین ۱۵ تا ۳۰ میلیون تومان دستمزد می گیرند. یکی از این حسابداران 

به »ایراســین« گفت: درآمد ما در شهر 
تهران ۳ تا ۴ برابر بیشتر از اصفهان است.

به گزارش »ایراسین«، گفت وگو با فعالان 
بازار اصفهان نشــان می دهد دســته ای 
از حســابداران وظیفــه انجــام کارهای 
حســابداری در فروشــگاه های بزرگ 
شــهر را دارند، به این افراد حســابداران 
بازاری می گویند و درآمــد آنها ماهانه به 
بیش از صد میلیون تومان می رسد. این 
حســابداران در بازارهای مختلف شــهر 

حضور دارند و وظیفه آنها نظم دادن به حساب و کتاب فروشگاه هایی با درآمد بالا و یا تعداد زیادی 
کارمند است. فروشگاه هایی مانند موبایل فروشان خیابان فردوسی، مانتوفروشان خیابان نظر و یا 
فروشگاه های بزرگ سیتی سنتر که تعداد فروشندگان آنها بیشتر از ۵ نفر است برای حساب وکتاب 

خود به ناچار از حسابداران بازاری استفاده می کنند.
مدیر فروشــگاه یکی از موبایل فروشان خیابان فردوســی در مورد این حســابداران به خبرنگار 
»ایراسین« گفت: ما دو نفر شریک هستیم و ۱۵ فروشــنده داریم، بیشتر مغازه ها شرایطی شبیه 
به این دارند، انجام حساب و کتاب بدون یک حسابدار ممکن نیســت. به تعبیر این فروشگاه دار 
حسابداران به صورت ثابت در فروشــگاه فعالیت نمی کنند بلکه ماهانه ۱ تا ۳ روز برای جمع بندی 
حساب ها به هر فروشــگاه مراجعه می کنند. وی ادامه داد: خیابان فردوسی پنج حسابدار دارد که 
ماهی یکی دو روز برای شفافیت حساب ها در فروشگاه حاضر می شوند و برای همین دو روز بین 

۱۵ تا ۳۰ میلیون تومان دستمزد می گیرد.
در سایر بازارهای شهر نیز فروشگاه داران از حسابدارانی خاص خود استفاده می کنند. هزینه تنظیم 
حساب ها برای سه روز در ماه به بیش از ۲۰ میلیون تومان می رسد. با این حساب اگر یک حسابدار 
ماهانه تنها ۵ فروشگاه مراجعه کند، درآمدی بیشتر از ۱۰۰ میلیون تومان دارد. با این حال هر راسته 
در اصفهان حسابداران خاص خود را دارد و فروشگاه داران بزرگ حاضر نیستند اطلاعات فروش را 
در اختیار حسابداران غریبه قرار دهند. مدیر یک فروشگاه لوازم خانگی در کوچه یخچال دراین باره 
گفت: افرادی حاضرند با مبلغ ۲ تا ۳ میلیون کارهای حسابداری ما را انجام دهند ولی ما سال هاست 

با چند نفر کار می کنیم.
اینکه آیا این حسابداران خاص بازاری نقشی در فرار مالیاتی دارند یا خیر؟ پاسخ تمام فروشگاه ها 
منفی است. یکی از رؤسای اتحادیه صنفی در اصفهان در این مورد گفت: اینکه هر بازار چند حسابدار 

آشنا به شرایط آن بازار داشته باشد موضوع عجیبی نیست.
با وجود پیگیری و تماس با چند نفر از این حسابداران بسیاری از آنها راضی به گفت وگو نشدند. تنها 
یکی از آنها که در تهران زندگی می کند و فقط یک هفته در ماه برای تنظیم حساب های چند فروشگاه 
به اصفهان سفر می کند، در مورد این کار گفت: حسابداری موبایل فروشی با رستوران متفاوت است، 
مشتریان ما دقت بالایی نیاز دارند و این کار باید توســط متخصصان انجام شود. این حساب دار 
مدعی بود درآمد آنها در اصفهان به مراتب کمتر از شهر تهران است. وی ادامه داد: اگر یک حسابدار 
برای دو روز کار کردن در اصفهان ۱۵ میلیون تومان می گیرد، در تهران برای همین دو روز بیش از ۴۰ 

میلیون تومان درآمد دارد زیرا در این کار مسئولیت و ریسک بالاست.
بررسی ها نشان می دهد حسابداران بازاری در روزهای خاصی از ماه به فروشگاه ها مراجعه می کنند 
و پس از تنظیم اسناد مالی در مدت ۱ تا ۳ روز دیگر در بازار حضور ندارند. درآمد آنها ماهانه به بیش 

از صد میلیون تومان می رسد.

بازار مسکن اصفهان در آرام ترین روز و روزگار خود به سر می برد

رکود و سکوت!

براســاس آمار بانک مرکزی تعداد معاملات ثبت شده در بازار مسکن 
تهران طی خرداد ماه تنها ۳۸۰۰ مورد بود، این عدد از رکود شدید حاکم 
بر معاملات خبر می دهد. رئیس اتحادیه مشاوران املاک اصفهان نیز 
معتقد است بازار مسکن اصفهان مانند تهران در رکود کامل به سر می برد. 
برخی از مشاوران املاک مدعی اند تعداد معاملات خرید و فروش در 

بعضی از محله های شهر انگشت شمار است.
به گزارش »ایراسین«، بر اساس آمار بانک مرکزی طی خرداد ۱۴۰۳ تنها 
۳۸۰۰ قرارداد خرید مسکن در شهر تهران به ثبت رسیده است که از رکود 
شدید معاملات خبر می دهد. با این حال متوسط قیمت هر مترمربع با 
افزایش ۱۰.۲ درصدی از ۷۸ میلیون تومان در خرداد ۱۴۰۲ به ۸۶ میلیون 
تومان در خرداد ۱۴۰۳ رســید. ســید مهدی حجازی رئیس اتحادیه 
مشاوران املاک اصفهان نیز با تأیید رکود شدید حاکم بر معاملات بازار 
مسکن اصفهان به خبرنگار »ایراسین« گفت: قیمت مسکن در اصفهان 

افزایش یافته است ولی بازار در رکود کامل به سر می برد.
گفت وگو با مشاوران املاک سطح شهر نشان می دهد تعداد معاملات به 
ثبت رسیده در بعضی از محله ها انگشت شمار است. تعداد فروشنده ها 

نسبت به ابتدای سال با ثابت است ولی خریداری در بازار وجود ندارد. 
نادر محمدعلی یکی از مشاوران املاک محله ولیعصر دراین باره گفت: 
فروشنده ها همان افرادی هستند که ابتدای سال هم فروشنده بودند، 
تعداد آنها بیشــتر نشده اســت ولی مشــتری در بازار پیدا نمی شود. 
بررسی ها نشان می دهد درصدی از فروشنده ها نه تنها قیمت پیشنهادی 
خود نسبت به ابتدای ســال را کاهش نداده اند بلکه چند درصد بالاتر 
برده اند، محمدعلی در مورد این فروشنده ها گفت: نمی دانم فروشنده 
با چه اعتماد به نفسی قیمت پیشــنهادی را بالاتر می برد، ما می گوییم 
متری ۲۵ میلیون تومان مشتری نداری، ولی فروشنده می گوید متری 

۳۷ میلیون تومان کمتر نمی فروشم.
این دسته از فروشــندگان با وجود شــرایط رکودی حاکم بر معاملات 
راضی به کاهــش قیمت های پیشــنهادی خود نمی شــوند در مقابل 
بخش عمده ای از فروشنده ها نه تنها قیمت های پیشنهادی نسبت به 
فروردین ماه را کاهش داده اند، بلکه وعده تخفیف بیشــتر پای معامله 

را می دهند.
مظفر ناصری یکی از مشاوران املاک محله کاوه در این باره گفت: اگر 

خریداری پول نقد داشته باشــد، هم قبل از معامله و هم پای معامله 
تخفیف خوبی می گیــرد. تعدادی از خریداران حاضــر در بازار پول نقد 
ندارند، بلکه منتظر نقد شدن سرمایه خود هستند. ناصری در مورد این 
افراد افزود: خریدار می گوید اگر خانه خودم یا ماشینم را فروختم فلان 
خانه را می خرم در حالی که فروش خانه خودش یک پروژه دیگر است.

حجم معاملات در بازار مســکن اصفهان ســالانه با آغاز نیمه گرم سال 
افزایش می یابد و بر اساس آمار رسمی حجم معاملات بازار مسکن در 
سه ماه تابستان به مراتب بیشــتر از ۹ ماه دیگر سال است ولی اکنون 
در فصل رونق بازار مسکن تقاضایی وجود ندارد و انتظار می رود با ادامه 
این شرایط قیمت های پیشــنهادی در ادامه ســال کاهش بیشتری 

داشته باشد. 
آرش فلاح یکی از مشاوران املاک محله توحید دراین باره گفت: قیمت 
مســکن کاهش پیدا نکرده است، فروشــندگانی که عجله دارند روی 
قیمت پیشــنهادتی تخفیف می دهند و اگر همین شرایط ادامه داشته 
باشد، تخفیف ها بیشــتر خواهد شد. فروشــنده ها امیدوارند تا پایان 

شهریورماه موفق به فروش ملک خود شوند.

نایب رئیس اتحادیه مشاوران املاک گفت: اجاره بها 
تا ۵٠ درصد افزایش یافته است و موجران حاضر به 
ضرر در بازار اجاره نیستند. به گزارش »تجارت نیوز«، 
داود بیگی نژاد درباره وضعیت بازار اجاره بها و رعایت 
نرخ مصوب ٢۵ درصدی سقف اجاره بها گفت: این 
تصمیم توافقات در بازار مســکن را به هم می زند و 
اجرای ایــن تصمیم در نهایت بــار پرونده های قوه 
قضاییــه را افزایش می دهد. او افــزود: در  اجرای 
افزایش ٢۵ درصدی نرخ اجاره بها به مســتأجران 

توصیه شــده اگر موجر افزایش بالاتر از ٢۵ درصد 
داشت آن نرخ را بپذیرید و این امکان را دارید که تا 
۵ سال بعد از عقد آن قرارداد شکایت کنید، این در 
حالی است که اگر مستأجر توان پرداخت این میزان 
افزایش اجاره را داشت که بدون جریان حقوقی آن 

را می پذیرفت.
بیگی نژاد گفت: اثرگذارتریــن موضوع این تصمیم 
و قانون این است که منجر به افزایش پرونده های 
حقوقی می شــود. وقتی نهاد رسمی بانک مرکزی 
تورم نقطه به نقطه ۴٧ درصد است و تورم سالانه ٣٧ 
درصد چگونه انتظار دارند که موجر و مالک راضی به 
افزایش ٢۵ درصدی نرخ اجاره بها باشند و طبیعی 

است که مالک این زیان و ضرر را نپذیرد.
به گفته او مالکان حاضر به اجاره دادن ملک خود با 

افزایش ٢۵ درصد نیستند و میزان اجاره بها در برخی 
از مناطق تا ۵٠ درصد هم افزایش پیدا کرده  اســت. 
طبق قانون مشاوران املاک نباید قراردادهای اجاره 
با نرخ بالای ٢۵ درصد را منعقد کنند و می بینیم که 

این قراردادها پنهانی منعقد می شوند.
بیگی نژاد گفت: همین تصمیمات باعث می شــود 
برخی از موجران از اجاره دادن املاک خود منصرف 
شــوند در حالی که امروز در بازار تقاضا برای اجاره 
بیش از عرضه است و همین یکی از دلایل افزایش 
اجاره بها شده  است. دولت باید مشوق هایی ایجاد 
کند که موجران به ارائــه واحد خود به بــازار اجاره 
ترغیب شــود نه اینکه جلوی آن را بگیــرد و وقتی 
عرضه افزایش پیــدا کند خود به خــود با مکانیزم 

عرضه و تقاضا نرخ اجاره کاهش پیدا می کند.

افزایش ۵۰ درصدی اجاره مسکن

خبر روز

حجم معاملات در بازار مسکن اصفهان سالانه با آغاز 
نیمه گرم سال افزایش می یابد و بر اساس آمار رسمی 
حجم معاملات بازار مسکن در سه ماه تابستان به مراتب 
کنون در فصل   بیشتر از ۹ ماه دیگر سال است ولی ا

رونق بازار مسکن تقاضایی وجود ندارد 

مدیرعامل سازمان ملی زمین و مسکن:

ساخت و اجرای مسکن دانشگاهیان پیگیری می شود
مدیرعامل سازمان ملی زمین و مســکن از پیگیری برای اجرای دقیق و سریع تفاهم نامه تأمین 
۲۰۰ هزار واحد مسکونی برای دانشگاهیان میان دو وزارت خانه راه و شهرسازی و علوم، تحقیقات و 
فناوری خبر داد. به نقل از سازمان ملی زمین و مسکن، ارسلان مالکی، مدیرعامل سازمان در دیدار با 
علی خطیبی معاون اداری، مالی و مدیریت وزارت علوم تحقیقات و فناوری بر اجرای دقیق و سریع 
تفاهم نامه تأمین ۲۰۰ هزار واحد مسکونی برای دانشــگاهیان میان دو وزارتخانه راه و شهرسازی و 

علوم، تحقیقات و فناوری تأکید کرد.
وی در این دیدار با اشــاره به مواد ۷ و ۱۰ آیین نامه اجرایی قانون ســاماندهی و حمایت از تولید و 
عرضه مسکن گفت: روش های ما برای تأمین زمین و مســکن برای اعضای هیئت علمی و سایر 

دانشگاهیان در این تفاهم نامه بر مبنای اجاره ۹۹ ساله یا فروش اقساطی زمین خواهد بود.
مدیرعامل ســازمان ملی زمین و مســکن با بیان اینکه ســاخت این واحدهــا می تواند از طریق 
شــرکت های ذیصلاح یا تعاونی های مسکن دانشــگاهی یا کارگزارانی مانند بنیاد مسکن انقلاب 
اسلامی انجام شود، ادامه داد: در نهضت ملی مســکن ما با هر روشی که بر اساس قانون منجر به 

تولید انبوه مسکن شود موافقیم و برای اجرای آن از تمامی ظرفیت ها استفاده خواهیم کرد.
مالکی اعلام کرد: امیدواریم به زودی در جلسه ای که توسط وزارت علوم، تحقیقات و فناوری با حضور 
مسئولان و رؤسای دانشگاه ها برگزار خواهد شد، همکاران سازمان ملی زمین و مسکن برای تبیین 
تفاهم نامه حضور پیدا کنند. گفتنی است تفاهم نامه تأمین ۲۰۰ هزار واحد مسکونی برای دانشگاهیان 
میان وزارتخانه های راه و شهرســازی و علوم، تحقیقات و فناوری سال گذشته و در راستای اجرای 

طرح نهضت ملی مسکن منعقد شد.

مدیرعامل توانیر تشریح کرد

تا پایان سال ۱۴۰۴ برق صنایع انرژی بر تأمین می شود
مدیر عامل توانیر با اعلام اینکه برق مورد نیاز صنایع بزرگ طبق برنامه  در حال تأمین است، گفت: به 
نظر می رسد که بخش عظیمی از نیروگاه ها تا پایان سال ۱۴۰۴ وارد مدار شوند و امکان تامین برق 

صنایع انرژی بر فراهم شود. 
به گزارش »ایسنا«، مصطفی رجبی مشهدی به جزئیات مباحث مطرح شده در جلسه اخیر توانیر با 
وزارت صمت اشاره کرد و گفت: هفته گذشته جلسه ای را با وزارت صمت برگزار کردیم که در ادامه این 
جلسه و نیز مذاکرات انجام شده، برنامه مفصل و دقیقی برای تأمین برق صنایع در نظر گرفته شد. 
او اعلام کرد: صنایع به احداث نیروگاه با ظرفیت تولید ۱۰ هزار مگاوات برق مکلف هستند. تاکنون 
از این میزان۱۸۰۰ مگاوات نیروگاه احداث شده است. رجبی مشهدی ادامه داد: امیدواریم صنایع 
انرژی بر کشــور بتوانند طبق برنامه ریزی های انجام شده تا پایان سال ۱۴۰۴ موفق به راه اندازی ۱۰ 

هزار مگاوات نیروگاه شوند.
مدیر عامل توانیر از آغاز عملیات اجرایی ۶۰۰۰ مگاوات نیروگاه خبر داد و گفت: به نظر می رســد که 
بخش عظیمی از نیروگاه ها تا پایان سال ۱۴۰۴ وارد مدار شوند و امکان تأمین برق صنایع انرژی بر 
فراهم شود. رجبی مشهدی اظهار کرد: در صورتی که صنایع کوچک نیروگاه کوچک )DG( وارد مدار 
کنند، می توان برق مورد نیاز این واحدها را تأمین و به آنها تحویل داد. وی به اقدامات انجام شــده 
برای تأمین برق صنایع کوچک اشاره و اعلام کرد: در این زمینه یک تفاهم نامه  مابین توانیر و سازمان 
شهرک های صنعتی برای تأمین برق صنایع کوچک امضا شده است. مدیر عامل توانیر در گفت وگو با 
پایگاه خبری بازار سرمایه، تأمین برق صنایع کوچک را به سه دسته تقسیم کرد و گفت: دسته نخست 
که جزو واحدهای کارگاهی، صنفی و صنعتی هســتند با هیچ محدودیتــی در مصرف برق روبه رو 
نیستند. او ادامه داد: شهرک های صنعتی یک روز در هفته با محدودیت مصرف برق مواجه هستند 
و در برنامه مدیریت مصرف مشارکت دارند. رجبی مشهدی گفت: همچنین برق صنایع بزرگ نیز 

مطابق برنامه های پیش رو در حال تأمین است.

ذره بین

کافه اقتصاد

مدیرکل ارتباطات و فناوری اطلاعات استان اصفهان گفت: فروش »ارز اربعین« در ۲۰ شــعبه و ۲۱۲ باجه پست بانک استان، به صورت برخط)آنلاین( و حضوری 
آغاز شده است. جعفر مُطلب زاده در گفت و گو با »ایرنا« افزود: مدیریت پست بانک استان اصفهان از هفتم مرداد تا سوم شهریور ۲۰۰ هزار دینار عراق را به زائران حرم 
اباعبدا... الحسین)ع( با نرخ ارز روز مرکز مبادله عرضه می کند. وی ادامه داد: پست بانک عاملیت فروش ارز اربعین را به صورت برخط و حضوری در استان اصفهان 
بر عهده دارد. مدیرکل ارتباطات و فناوری اطلاعات اصفهان اظهار کرد: ارز اربعین به افراد بالای پنج سال تعلق می گیرد و متقاضیان برای دریافت آن باید مدارک لازم 
و گذرنامه خود را ارائه کنند. وی اضافه کرد: زائران برای دریافت ارز باید در سامانه سماح ثبت نام کنند و افراد بالای ۱۸ سال باید به نام خود سیم کارت داشته باشند. 
مطلب زاده گفت: هم استانی های عازم کربلا می توانند با مراجعه به شعبه های شهری و روستای منتخب، به نشانی https://www.postbank.ir/arbaein ارز 
مورد نیاز خود را دریافت کنند. به گزارش »ایرنا«، حدود ۲۰ درصد از زائران مراسم اربعین کشــور بطور معمول با ناوگان حمل و نقل استان اصفهان اعزام می شوند. 
همزمان با عزاداری های ماه محرم، بانک مرکزی فروش ارز به زائران اربعین را از هفتم مرداد آغاز کرده و قرار است ۶ مرز زمینی و ۲ مرز هوایی برای تردد زائران آماده 
شود. سازمان حج و زیارت از متقاضیان زیارت اربعین حسینی خواست تا با مراجعه به سامانه سماح ثبت نام و بسته بیمه ای خود را برای بهره مندی از خدمات در 

نظر گرفته شده انتخاب کنند. هر سال در ایام اربعین حسینی بیش از ۱۷۰ موکب از استان اصفهان در عراق برپا می شود.

»ارز اربعین« در ۲۳۲ شعبه و باجه پست بانک اصفهان عرضه می شود

بزرگ ترین نمایشگاه 
اقتصاد مقاومتی 

اصفهان برپا می شود
بــزرگ تریــن نمایشــگاه اقتصاد 
مقاومتی اصفهان با ارائه محصولات 
و تولیــدات مشــاغل خانگــی و 
ملزومــات اربعین برپا می شــود. 
این نمایشگاه تا ۱۹ مردادماه ۱۴۰۳ 
در ســالن شهدای بســیج واقع در 
خیابــان کمال اســماعیل، خیابان 

پاسداران برگزار می شود.

عکس خبر

 ۶۵ میلیارد تجهیزات 
 پکیج قاچاق در یک انبار  

در اصفهان کشف شد
فرمانده انتظامی اســتان اصفهان از کشــف 
محموله ۶۵۰ میلیــارد ریالی تجهیزات پکیج 
قاچاق که در یکی از انبارهای استان دپو شده 
بود خبر داد. ســردار حمید علینقیــان پور در 
گفت وگو با »مهر« اظهار کرد: مأموران پلیس 
امنیت اقتصادی استان اصفهان، پس از کسب 
خبری در خصــوص یک شــرکت تجاری به 
صورت غیر قانونی اقدام به وارد کردن تجهیزات 
و قطعات پکیج می کنــد موضوع را به صورت 
ویژه در دستور کار پلیس قرار دادند. وی افزود: 
مأموران پلیس امنیت اقتصادی استان پس 
از انجام تحقیقات میدانی و اطمینان از درستی 
موضوع طی هماهنگی با دستگاه قضایی در 
شرکت مورد نظر حاضر و از محل دپوی قطعات 
و پکیج های موجود بازدید به عمل آوردند. وی 
اظهار کرد: در این عملیات تعداد ۳۰۶ دستگاه 
پکیج و ۱۰ هزار و ۲۸۰ قطعه و تجهیزات مربوط 
که ارزش آنها ۶۵۰ میلیارد ریال برآورد شــده 
کشــف شــد. وی تصریح کرد: پس از انجام 
استعلامات لازم از اداره صنعت، معدن و تجارت 
شهرستان نجف آباد مشخص شد با توجه به 
وجود موانــع گمرکی و اظهــارات خلاف واقع 
در میزان موجودی محصول نهایی و قطعات 
و شرکت ســازنده و همچنین عدم ثبت کالا 
و قطعات مکشوفه در ســامانه جامع تجارت 
و انبارهای وزارت صمت محموله مکشــوفه 
در زمره کالاهای قاچاق محســوب می شوند. 
ســردار علینقیان پور با بیان اینکه برابر دستور 
قضایی کالا و قطعات موجود در انبارها توقیف 
و پرونده برای رســیدگی به سازمان تعزیرات 
حکومتی ارســال شــد گفت: برخی از طریق 
راه های گوناگون اقدام بــه قاچاق اجناس و 
کالاهای خارجی می کنند که به آنها هشــدار 
می دهیم پلیس تمام فعالیت های اقتصادی 
آنان را به صورت هوشــمندانه رصد می کند و 
با هرگونه اقدام غیــر قانونی و غیر مجازی که 
منجر به ورود کالاهای قاچاق به کشور شده و 
در جهش تولید اخلال ایجاد کند برخورد سریع، 

دقیق، قاطع و قانونی خواهد کرد.



    گردشگری و میراث4چهار شنبه  ۱۷ مرداد ۱۴۰۳ / ۲ صفر ۱۴۴۶ / ۷ آگوست  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۴۹

ترکیه در شــش ماه نخست ســال جاری میلادی با افزایش ۹.۳ درصدی در 
جذب گردشگران بین المللی، درآمدهای گردشــگری خود را به رقمی بالغ بر 

۲۳.۶ میلیارد دلار رساند.
به گزارش »ایسنا«، درآمد گردشــگری ترکیه و تعداد گردشــگرانی که از این 
کشور بازدید می کنند در دوره شش ماهه ژانویه تا ژوئن ۲۰۲۴ به صورت سالانه 
افزایش یافته است و بر اســاس اعلام اداره آمار ترکیه، درآمد گردشگری این 

کشور در نیمه اول با ۹.۳ درصد افزایش به ۲۳.۶۶ میلیارد دلار رسیده است.
تعداد بازدیدکنندگان نیز در دوره شــش ماهه سالانه با ۱۳.۲ درصد افزایش به 

۲۵.۱ میلیون نفر رسید.
میانگین هزینه سرانه گردشــگران ۹۴۲ دلار بود که ۳.۴ درصد نسبت به مدت 

مشابه برای هر بازدیدکننده خارجی کاهش داشته است.
همچنین آمارهای رســمی نشــان می دهد در ســه ماهه دوم امسال درآمد 
گردشــگری کشــور با ۱۱.۸ درصد افزایش و تعداد گردشــگران با افزایش ۱۵ 

درصدی به ۱۶ میلیون نفر رسیده است.
به گزارش خبرگزاری آناتولی، ورود گردشــگران به یکــی از مقاصد برتر ترکیه 
یعنی آنتالیا نیز در هفت ماه اول ســال ۲۰۲۴ تقریبــاً ۱۰ درصد افزایش یافته 
و از مرز ۹ میلیون عبور کرده اســت و روس ها با کمی بیــش از ۲ میلیون نفر، 
بیشترین گروه گردشــگران ورودی به ترکیه را بین اول ژانویه تا ۳۱ جولای به 
خود اختصاص دادند. پس از آنها از آلمان با ۱.۷۷ میلیون و انگلیس با حدود 

۸۷۵ هزار ورودی قرار دارند.
آنتالیا پس از جنگ روســیه در اوکراین در اوایل سال ۲۰۲۲ و محدودیت های 
متعاقب غرب در ســفرهای هوایی و تجارت در روســیه، به طور فزاینده ای در 
میان روس ها محبوب شد. این شــهر در کنار استانبول یکی از پربازدیدترین و 

محبوب ترین مقاصد ترکیه و در سواحل مدیترانه قرار دارد.
بر اساس این آمار و ارقام جدید، تعداد گردشگرانی که از آنتالیا بازدید کرده اند 
تنها در ماه جولای با ۲.۷۱ درصد افزایش نسبت به ماه مشابه سال گذشته، به 

۲.۷۴ میلیون نفر رسیده است.
مهمت نوری ارســوی، وزیر فرهنگ و گردشــگری ترکیه نیز ضمن تأیید اینکه 
رکورد در تعداد مســافران روزانه بین المللی در آنتالیا شکســته شــده، گفت: 
»با تعداد گردشــگرانی که در یک روز به آنتالیا، نقطه تلاقــی تاریخ، طبیعت و 
فرهنگ سفر کردند، توانستیم رکورد روزانه مســافران بین المللی در آنتالیا را 

جابجا کنیم«.
تعداد کل بازدیدکنندگان، از جمله شهروندان ترک مقیم خارج از کشور، در سال 
۲۰۲۳ به ۵۷ میلیون نفر رسید که نسبت به مدت مشابه سال قبل آن ۱۱.۱ درصد 

افزایش ثبت کرده است.
ســال گذشــته، در حالی که ۶۷.۶ درصد از گردشــگران عمدتاً برای »ســفر، 
سرگرمی، فعالیت های ورزشی و فرهنگی« از ترکیه دیدن کردند، ۶۷.۴ درصد 
از شهروندان ترکیه ای که در خارج از این کشور زندگی می کنند، برای دیدن اقوام 

و دوستان خود به ترکیه سفر کردند.

هدف ترکیه در ســال ۲۰۲۴ جذب ۶۰ میلیون گردشگر و درآمدزایی ۶۰ میلیارد 
دلاری از محل گردشگری است.

با رکوردشکنی آنتالیا؛

درآمد ۲۳ میلیارد دلاری ترکیه از گردشگران

مسجد حاجی عبدالغفار اصفهان را بهتر بشناسیم

خاطرات شیرینِ اصفهان قدیم

مسجد »حاجی عبدالغفار شیرازی سینه پایینی« در انتهای شاخه شرقی بازاچه 
سینه پایینی و در کوچه ای به همین نام قرار دارد و به دلیل نشست نامتقارن در 
قسمت شمالی، دیوار جانبیِ این مسجد به همراه جرزهای شمالی آن و لنگه و 
چشمه تاق ها با کشیده شدن به طرف شمال دارای ترک های متعددی شده است.

بانی ساخت این مسجد که به نام های »حاجی عبدالغفار کازرانی« و یا »حاجی 
عبدالغفار کازرونی اصفهان« نیز شــهرت دارد، دوره ساخت و همچنین معماریِ 
آن تقریباً برای نسل امروزی نا آشنا است و متأسفانه در مورد این مسجد تا کنون 
هیچ تحقیقی و تفحصی انجام نشده و به قول اصفهانی ها این مسجد غریب واقع 
شده، لذا در متن پیش رو ابتدا اشاره ای کوتاه به معماری مساجد می شود، آنگاه به 
موقعیت و مکان این مسجد در بافت شهر اصفهان پرداخته شده و در ادامه، ضمن 
معرفی بانی و بنیانگذارِ این مســجد، آن را از نظر معماری و ایستایی بیان کرده و 

در پایان نیز جزئیاتِ حادثه پیش آمده برای این مسجد توضیح داده می شود.
آنچه در ادامه می خوانید مشروح گفت وگوی »ایسنا« با محسن بهزاد، پژوهشگر 
معماری ایرانی، فرزند بنّا و معمار چیره دست اصفهانی زنده یاد استاد علی بهزاد 
و نواده استاد محب علی بیک ا... است که نسل اندرنسلِ او حداقل تا زمان صفویه 
از معماران و سازندگان و ایجادکنندگان بناهای تاریخی ایران و خصوصاً اصفهان 

بوده اند.
او در ابتدای گفت وگوی خود با »ایســنا« اظهار کرد: نیایشــگاه ها در ایران )چه 
قبل و چه بعد از اســلام( در میان بناهای شهری و روستایی همواره جایگاه ویژه 
خود را داشــته اند. جانمانی )از نظر توپوگرافی( و نوع طراحی آنها )برخلاف اکثر 
طراحی های کارت پستالی امروزی( به نحوی بوده که نگاه هر بیننده و رهگذر را 
به ســوی خود جذب می کرد و از این نظر از دیگر اندام ها نمایان تر و چشمگیرتر 
بود با اینکه آنها در دل بناهای دیگر و در کنار آنها جای داده شده بودند. لازم به ذکر 
اســت که بین نیایش و آفرینش اثر معماری تأمل وجود دارد. معماری اسلامی 
برگرفته از دو دوســت کهن خود یعنی معماری ایرانی و معماری بیزانس است 
که از زمان تصرف سرزمین های قلمرو این دو امپراتوری توسط مسلمانان، همه 
تجربیات و آگاهی های این دو تمدن تاریخی در خدمت آیین اسلام قرار گرفت. 
مساجد که یکی از نیایشگاه ها هستند ابتدا در صدر اسلام بناهای ساده ای داشته 
و از چند ستون چوبی و یک طاق مرکب از شــاخه های درختان و اندودی از گِل 
و بیشتر به منظور ایجاد یک ســایبان جهت ادای فریضه عبادت ساخته می شد؛ 
اما رفته رفته باتوجه به آیات و روایات و احادیث و سفارش های پیشوایان دینی 
و متأثر از زمان و شــرایط و اقبال عمومی در امر مسجدسازی و امور دیگر ازجمله 
ذوق و ســلیقه هنرمندان ایرانی و تعهد، همچنین اعتقادات مذهبی آنها به نحو 

امروزی در آمده است.
بهزاد ادامه داد: مساجد در ابتدا با توجه به ابعاد از نظر درشتی و سبک معماری آنها 

به نشانیِ ویژه نیازی نداشت، اما با گسترش آبادی ها، نخست با ساختنِ سردر 
و درگاه های بلند، سپس مناره و برج ها در کنار و نزدیک آنها، افراد ناآشنا و بیگانه 
را به سویشان راهنمایی می کردند. مسجد که به عنوان اولین مکان ساخته شده 
برای فعالیت های عبادی، اجتماعی و فردی جامعه اسلامی بوده مکانی قدیمی 
و بی بدیل است و علیرغم گذشــت قرن ها از بنای اولیه مسجد در مدینه و مکه، 
شأن قدسی خود را حفظ کرده است و در قداست خود متأثر از زمان و شرایط و امور 
دیگر نیست. وجه تسمیه این مکانِ مقدس به مسجد از باب تخصص به جزء و 
نمودی نمادین از عبادت یعنی سجده است که سمبل کُرنش و افتادگی در مقابل 
خدای یگانه و تقرب جویی به اوســت. وجه غالب کارکرد مسجد وجه عبادی آن 
اســت، اما کارکردهای مختلف دیگر را از بدو پیدایش اســلام تاکنون داشته که 
می توان کارکردهای تعلیمی، امدادی، بهداشتی و اطلاع رسانی آن را نام برد. البته 
این کارکردهای فرعی استمرار پیدا نکرده و بنا به مقتضیات زمان، ضرورت خود 
را از دست داده است و این کارکردهای فرعی همیشه با قصد خدمت و تقرب در 
رفع نیازها و حل معضلات اجتماعی بشــر و پیروی از دستورات دین اسلام بوده 
است. همان طور که دیدیم در زمان کرونا از مساجد به عنوان پایگاه های بهداشتی 
استفاده می شد یا در زمان قاجاریه و در قطحی های اصفهان از مساجد به عنوان 

پایگاه های جمع آوری اجساد مردگان استفاده می شد.

این بنازاده و معمارزاده اصفهانی با بیان اینکه مســجد در معماری ایرانی از بدو 
ورود اسلام دوره های رو به رشدی را طی کرده تا به اوج و شکوفایی خود در دوران 
صفویه و حکومت شاه عباس رسیده اســت و تا دوره قاجار تداوم پیدا می کند، 
گفت: این دوره )قاجار( در تداوم معماری اصفهانی یا سبک اصفهانی است. و در 
ادامه نیز تغییراتی در این سبک بوجود آمد. این تداوم در پاره ای از بناها، شکوه 
و عظمت دوره های پیشــین ازجمله صفویه و زندیه قابل مشاهده است. با این 
حال در بسیاری از امور در مواجهه با هجوم و مراودات با کشورهای اروپایی و آمد 
و شدِ اروپاییان به ایران و سفر شاهان قاجاریه به اروپا دگرگونی هایی ایجاد شد 
که موجب تأثیرپذیری معماری و آرایه های وابسته به آن از نوع اروپایی خود شد 
و از دوره ناصرالدین شــاه به بعد تحول در معماری ســبک اصفهانی آغاز شده و 
این تغییر و تحول در نقشه ها و آرایه های بسیاری از ساختمان ها ازجمله مساجد 
نمود یافت و در این زمان است که می توانیم بگوییم معماری قاجار در مواجهه با 
هجوم معماری و فرهنگ غربی مقاومت خود را از دست داد، و این دوره است که 
از آن می توان به عنوان تداوم معماری دوره های قبل، شــکوه و پایان آن نام برد 
و مســجد حاجی عبد الغفار نیز یکی از بناهای مهم و ارزشمند پایان دوره قاجار 

در اصفهان است.
بهزاد ســپس در صحبت های خود درباره مسجد حاجی عبدالغفارگفت: مسجد 

حاجی عبدالغفار در انتهای شاخه شرقی بازاچه ســینه پایینی و در کوچه ای که 
به همین نام قرار دارد که زیرمجموعه محله مســجد حکیم از محلات اولیه شهر 
اصفهان یعنی جمیلان یا سنبلان به شمار می رود. قدمت محله مسجد حکیم به 
دوران دیالمه و سلاجقه می رسد و بیش از هزار سال قدمت دارد و می توان ساختِ 
مسجد جامع صغیر یا مسجد جورجیر یا مسجد صاحب بن عباد در قرن چهارم 
هجری قمری در نزدیکی این محله و بازارچه را دلیل این ادعا دانست. این محله 
مانند سایر محله های سنتی شهرهای ایران در زمینه تأمین نیازهای خدماتی و 
اجتماعی، دارای نظامی تقریباً مستقل بوده و تأسیســات و تجهیزات مورد نیاز 
اهالی را در خود جای داده اســت به نحوی که این تأسیســات و نهادها از قبیل 
مسجد، تکیه، سقاخانه، حماما، زورخانه، مدرسه، بازارچه )خرده فروشی( ازنظر 

کالبدی بهترین دسترسی را برای همه اهالی فراهم کرده است.
این پژوهشگر معماری ایرانی با بیان اینکه در دوران صفویه این محله از محلات 
پر رونق و غربی اصفهان و جزو حیدری خانه بود، اما پس از حمله افغانان تعدادی 
از اهالی محلات اصفهان دچار انهدام و ویرانی شد و آن همه رونق و آبادانی شهر 
ازبین رفته و در دوره های بعد هیچ گاه به وضع ســابق خود بازنگشت، افزود: در 
زمان قاجاریه نیز علیرغم اینکه به دلیل پاره ای بی توجهی ها از جانب حکام محلی، 
اصفهان با نوعی عدم رونق اقتصادی دســت به گریبان بوده و بالطبع بســیاری 
از محلات مثــل چرخاب، عباس آباد، آســنجان، مورنان، فلفلچــی، باغ جنت، 
حسن آباد و غیره خالی از ســکنه بوده؛ اما این محله به یکی از محله های آباد و 
اعیان نشین تبدیل شده بود و علاوه بر ســکونت اعیان و اشراف، قطلب مرکزی 
تجارت آن زمان بوده و از این نظر دارای بیش ترین سرا، تیمچه و خیابان)کازرونی 
و سینه پایینی( و از جمله کمپانی مسعودیه )دارالسلطنه اصفهان( است و در اصل 

با چند ورودی به بازار بزرگ اصفهان راه پیدا می کند.
او همچنین اشاره کرد: من وقتی به این محله پا می گذارم حس بسیار عجیبی پیدا 
می کنم؛ خانه اجدادی مرحوم مادر بزرگم )مادر مادرم( و خاندان و اجداد ایشان 
)سادات پاکدلیان( با اختلاف چند خانه از این مســجد و خانه حاج عبدالغفار 
شیرازی یا کازرونی قرار داشته و ســالیان دراز در این محله زیسته اند و چون در 
کودکی بسیار به این محله و خانه رفت و آمد داشته ام خاطرات بسیار شیرین آن 
دوران برایم تداعی می شود. به هرحال این محله در آخر دوران قاجار جزء ناحیه 
دو محسوب می شد و از شــمال با بازارچه بابانوش و تکیه تل عاشقان و شمال 
شــرقی با محله جماله کله و شمال غربی با محله پشــت پارو جنوب با مسجد 
حکیم و از شرق با محله نیم آورد و از غرب با محله باغ همایون مجاورت داشته و 
دارد که با احداث خیابان عبد الرزاق در دوره پهلوی دوم درست پلاک دوم خیابان 
 قرار می گیرد. فاصله این مســجد تا نزدیک ترین مسجد قاجاری یعنی مسجد 

حضرت علی اکبر)ع( در حدود ۴۰ متر است. 

مفاد آراء
5/110 آگهي موضوع ماده 3 قانــون و ماده 13 آيين نامه اجرايــي قانون تعيين تکليف 

وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي
برابر آراء صادره هيئت موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد 
سند رسمي مستقر در واحد ثبتي شهرستان لنجان تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضي 
ذيل محرز گرديده است. لذا مشخصات متقاضي واملاک مورد تقاضا به شرح زير به منظور 
اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز در روزنامه هاي تعيين شده توسط اداره فرهنگ 
و ارشاد اسلامي لنجان آگهي ميشود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت 
متقاضي اعتراضي داشته باشند، مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت 2 ماه اعتراض 
خود را به اداره ثبت اســناد و املاک لنجان تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه 
از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواســت خود را به مرجع قضايي تقديم نمايند. بديهي است 
 در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض، طبق مقررات سند مالکيت صادر

خواهد شد. 
1- راي شماره 140260302015000087 مورخ 1403/02/06  آقای حسين عباسيان  
مطلق فرزند رضا نسبت به شش دانگ  يکباب ساختمان  به مساحت 75/62 متر مربع مفروز 
از پلاک  107- اصلي واقع در زرين شهر بخش 9 ثبت اصفهان مع الواسطه خريداري شده 

از مالک رسمی ابوالفتح قهرمان
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/05/02                        

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/05/17
م الف: 1755349   مصطفي شمسي- رئيس اداره ثبت اسناد و املاک لنجان

مفاد آراء
5/111 آگهي موضوع ماده 3 قانــون و ماده 13 آيين نامه اجرايــي قانون تعيين تکليف 

وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي
برابر آراء صادره هيئت موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي 
فاقد سند رسمي مســتقر در واحد ثبتي شهرســتان لنجان تصرفات مالکانه و بلامعارض 
متقاضي ذيل محرز گرديده است. لذا مشخصات متقاضي واملاک مورد تقاضا به شرح زير 
به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز در روزنامه هاي تعيين شده توسط اداره 

فرهنگ و ارشاد اسلامي لنجان آگهي ميشود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشــند، مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت 
2 ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک لنجان تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف 
مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضايي تقديم نمايند. 
بديهي اســت در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض، طبق مقررات سند 

مالکيت صادرخواهد شد. 
1- راي شــماره 140260302015000191 مورخ 1403/03/23 خانم سلطان موسائی 
گله فرزند الماس نسبت به شش دانگ  يکباب خانه  به مساحت 151/13  متر مربع مفروز 
از پلاک  107- اصلي واقع در زرين شهر بخش 9 ثبت اصفهان مع الواسطه خريداري شده 

از مالک رسمی ابوالفتح قهرمان
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/05/02                        

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/05/17
م الف: 1745620   مصطفي شمسي- رئيس اداره ثبت اسناد و املاک لنجان

فقدان سند مالکیت
5/112 شماره نامه: 140385602024004416- 1403/04/31 نظر به اينکه سند مالکيت 
سه دانگ مشاع از ششدانگ پلاک ثبتی شماره 10883 فرعی از 4999 اصلی واقع در بخش 
پنج اصفهان به نام راشين زارع تحت شــماره چاپی 359134 سری الف سال 99 و دفتر 
الکترونيک 139920302024020113 ثبت و صادر و تسليم گرديده است سپس نامبرده 
با ارائه درخواست کتبی به شماره وارده 1403/3518 مورخ 1403/04/10 به انضمام دو 
برگ استشهاديه محلی که امضا شهود آن ذيل شــماره 11550 و رمز تصديق 667289 
مورخ 1403/04/10 به گواهی دفترخانه 241 اصفهان رسيده است مدعی است که سند 
مالکيت آن به علت جابجايی مفقود گرديده است و درخواست صدور المثنای سند مالکيت 
ملک فوق را نموده است  لذا مراتب  به استناد تبصره يک اصلاحی ذيل ماده 120 آئين نامه 
قانون ثبت در يک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک 
مرقوم يا وجود سند مالکيت نزد خود می باشد از تاريخ انتشار اين آگهی ظرف مدت ده روز 
اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکيت يا سند معامله به اين اداره تسليم و رسيد 
اخذ نمائيد تا مراتب صورت مجلس و اصل ســند مالکيت به ارائه کننده سند مسترد گردد 

بديهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسيد يا در صورت اعتراض اصل سند مالکيت 
 يا سند معامله ارائه نشــود اقدام به صدور ســند مالکيت المثنی طبق مقررات خواهد شد. 

م الف: 1764985 شبان رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
فقدان سند مالکیت

5/113 شــماره نامه: 140385602024004422- 1403/04/31 نظر به اينکه ســند 
مالکيت سه دانگ مشاع از ششدانگ پلاک ثبتی شماره 10883 فرعی از 4999 اصلی واقع 
در بخش پنج اصفهان به نام کاترين زارع اردستانی تحت شماره چاپی 359133 سری الف 
سال 99 و دفتر الکترونيک 139920302024020111 ثبت و صادر و تسليم گرديده است 
سپس نامبرده با ارائه درخواست کتبی به شماره وارده 1403/3518 مورخ 1403/04/10 
به انضمام دو برگ استشهاديه محلی که امضا شهود آن ذيل شماره 11551 و رمز تصديق 
237473 مورخ 1403/04/10 به گواهی دفترخانه 241 اصفهان رسيده است مدعی است 
که سند مالکيت آن به علت جابجايی مفقود گرديده است و درخواست صدور المثنای سند 
مالکيت ملک فوق را نموده است  لذا مراتب  به استناد تبصره يک اصلاحی ذيل ماده 120 
آئين نامه قانون ثبت در يک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت 
به ملک مرقوم يا وجود ســند مالکيت نزد خود می باشــد از تاريخ انتشار اين آگهی ظرف 
مدت ده روز اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکيت يا سند معامله به اين اداره 
تسليم و رسيد اخذ نمائيد تا مراتب صورت مجلس و اصل سند مالکيت به ارائه کننده سند 
مسترد گردد بديهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسيد يا در صورت اعتراض اصل 
سند مالکيت يا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور ســند مالکيت المثنی طبق مقررات 
خواهد شد. م الف: 1764981 شبان رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان

فقدان سند مالکیت
5/114 شــماره نامه: 140385602024004410- 1403/04/31 نظر به اينکه ســند 
مالکيت ششدانگ پلاک ثبتی شــماره 10884 فرعی از 4999 اصلی واقع در بخش پنج 
اصفهان به نام رادمهر محمدی تحت شــماره چاپی 651997 ســری ج سال 94 و دفتر 
الکترونيک 139520302024009084 ثبت و صادر و تسليم گرديده است سپس نامبرده 
با ارائه درخواست کتبی به شماره وارده 1403/3517 مورخ 1403/05/10 به انضمام دو 
برگ استشهاديه محلی که امضا شهود آن ذيل شــماره 11552 و رمز تصديق 707655 

مورخ 1403/04/10 به گواهی دفترخانه 241 اصفهان رسيده است مدعی است که سند 
مالکيت آن به علت جابجايی مفقود گرديده است و درخواست صدور المثنای سند مالکيت 
ملک فوق را نموده است  لذا مراتب  به استناد تبصره يک اصلاحی ذيل ماده 120 آئين نامه 
قانون ثبت در يک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک 
مرقوم يا وجود سند مالکيت نزد خود می باشد از تاريخ انتشار اين آگهی ظرف مدت ده روز 
اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکيت يا سند معامله به اين اداره تسليم و رسيد 
اخذ نمائيد تا مراتب صورت مجلس و اصل ســند مالکيت به ارائه کننده سند مسترد گردد 
بديهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسيد يا در صورت اعتراض اصل سند مالکيت 
 يا سند معامله ارائه نشــود اقدام به صدور ســند مالکيت المثنی طبق مقررات خواهد شد. 

م الف: 1764978 شبان رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
فقدان سند مالکیت

5/115 شماره نامه: 140385602210001457- 1403/03/01 سند مالکيت 458 سهم 
از 25289 سهم  ششــدانگ  پلاک ثبتی شــماره 74  فرعی از 153 اصلی واقع در بخش 
20 ثبت اصفهان بنام مهدی شجاعی واژنانی  ســابقه ثبت و صدور سند به شماره چاپی 
450378 ب/ 01 به مالکيت نامبرده در آمده و سند صادر و تسليم شده است ديده و سپس  
نامبرده با ارائه درخواست کتبی به انضمام دو برگ استشــهاديه که امضاء شهود آن ذيل 
شماره  يکتا 140302155706000035 و رمز تصديق 873990  مورخ 1403/2/3  که 
به گواهی دفترخانه 99  اصفهان رسيده  مدعی است که  سند مالکيت آن بعلت جابجايی 
مفقود گرديده و وی درخواست صدور ســند مالکيت المثنی ملک فوق را نموده لذا مراتب  
به استناد تبصره يک اصلاحی ذيل ماده 120 آئين نامه قانون ثبت در يک نوبت آگهی می 
 شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم يا وجود سند مالکيت نزد خود 
می باشــد از تاريخ انتشــار اين آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه 
اصل سند مالکيت يا سند معامله به اين اداره تسليم و رســيد اخذ نمائيد تا مراتب صورت 
مجلس و اصل سند مالکيت به ارائه کننده سند مسترد گردد بديهی است اگر ظرف مدت 
مقرر اعتراضی نرسيد يا در صورت اعتراض اصل ســند مالکيت يا سند معامله ارائه نشود 
 اقدام به صدور ســند مالکيت المثنی طبق مقررات خواهد شــد. م الف: 1765020 

حميدرضا  خسروي سرپرست واحد ثبتي حوزه ثبت ملک جنوب شرق اصفهان



چهار شنبه  ۱۷ مرداد ۱۴۰۳ / ۲ صفر ۱۴۴۶ / ۷ آگوست  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۴۹

حاشیه نوشتی از نشست استاندار با اصحاب رسانه اصفهان:

جای خالی رئیس جمهوری که دلواپس اصفهان بود

این یحتمل آخرین نشست خبری استاندارِ دولت سیزدهم با اهالی رسانه اصفهان بود. داســتان ما و مرتضویِ استاندار هم اینجا به خط پایان رســید. هرچند چندصباح دیگری در ساختمان خیابان گلدسته حضور دارد.  پریا پارسادوست
منصف که باشیم، باید بنویسیم و شهادت بدهیم که زحمت کشید و دلسوزانه برای اصفهان و به ویژه معضل آب اصفهان کار کرد. دنبال هیاهو نبود و به حواشی هم کاری نداشت. هرچه باشد ما در این استان، از زرگر و ذاکر 

تا رضایی و مهرعلیزاده را دیده ایم و به قد سن و سابقه مان هم که شده می توانیم بگوییم چه کسی برای اصفهان کار کرد و چه کسی فقط رزومه برای خودش بار کرد!
این دوماه بعد از شهادت رئیس جمهور، هروقت آمد از »ابراهیم رئیسی« بگوید، بغض در صدایش نشست و نمِ اشکی بر چشمانش جاری شد. رئیســی که خودش نیست، پس باز هم منصف که باشیم می شود فهمید خبری از »شوآف« نیست. او 
هم دلش برای رئیسی سوخته. لابد دلتنگ هم هست. دیروز هم چندباری اشاره کرد که شهید جمهور چقدر پیگیر حل مشکل بی آبی اصفهان و احیای زاینده رود بود. چه برنامه هایی داشتند و چقدر امیدوار بودند که تا پایان دوره اول ریاست جمهوری 
رئیس جمهورِ شهید، احیای زاینده رود را جشن بگیرند، آب دریای عمان به نصف جهان رسیده باشــد و خیلی از معضلات زیست محیطی این استان هم تا حدود زیادی با احیای زاینده رود حل شــده باشد اما خب نشد که بشود. از آنها که می گویند 

رئیسی برای اصفهان چه کرد، گلایه داشت و خواست که بی انصاف نباشند. 
حدود یک ساعت و نیم درباره سامانه انتقال آب حرف زد و خیلی هم فرصت نشد که خبرنگاران سئوال بپرسند؛ با این حال، تلاش کرد تا دین خود را به رئیس جمهور شــهید ادا کند و تا آنجا که فرصت و مهلت داشت، از کارهایی که رئیسی شهید 

برای اصفهان کرد، بگوید. 
به هرحال نشد که وقتی آب به زاینده رود تشنه رسید، حلاوتِ احیا را با آقاسید ابراهیم شریک شویم و جشن بگیریم و خداقوتی جانانه بگوییم. هرچند حتماً و قطعاً یادمان می ماند که دلشوره هایش برای اصفهان راست و درست بود و از 
جنس واقعیت و عمل. نه مثل آنها که فقط حرف زدند و وعده دادند و رفتند و زاینده رود خشک ماند و خشک تر شد. حالا می شود امید داشت که »مسعود پزشکیان« مسیری که آغاز شده بود را به پایان برساند. همان قدر دلشوره برایمان 

داشته باشد و لابه لای سیاست های اصلاح طلبانه، اصول سیدابراهیم را از یاد نبرد.

جامعه

مدیر کل سازمان ثبت احوال استان اصفهان گفت: 
بیشــترین زاد و ولد در اســتان از ابتدای امســال 
تاکنون در خانواده های با والدین دهه شصتی بوده 
است که نقش موثر این افراد در جوانی جمعیت را 

نشان می دهد.
مجتبی یکتامنش در گفت وگو با »ایرنا« افزود: از 
ابتدای سال جاری تاکنون بیش از ۱۶ هزار ولادت در 
استان اصفهان ثبت شد که سهم مادران دهه شصتی 

در بین کل زنانی که صاحب فرزند شدند، ۴۷ درصد 
و مادران دهه هفتادی ۴۴ درصد اســت. وی ادامه 
داد: سهم پدران دهه شصتی نیز از کل مردانی که از 
ابتدای امسال تاکنون در اســتان اصفهان صاحب 
فرزند شــدند ۶۴ درصد و دهه هفتــادی ۲۱ درصد 

است. 
بــه گفته مدیــر کل ســازمان ثبت احوال اســتان 
اصفهان، این آمارها نشــان می دهد کــه پدران و 
مادران متولد دهه ۶۰ و ۷۰ همچنان نقش مؤثری در 
جوانی جمعیت و فرزندآوری دارند زیرا بیشترین 
موالید امســال نیز از پدران و مــادران این ۲ دهه 

به ویژه ۶۰ بوده است.
یکتامنــش خاطرنشــان کرد: بــا توجه بــه آمار و 
اطلاعات مرکز رصد جمعیت اصفهان ولادت فرزند 
سوم و چهارم در این اســتان از ابتدای سال جاری 
تاکنون در مقایسه با ۲ سال گذشته به ترتیب ۱۰ و ۲۶ 

درصد افزایش یافته است. 
مدیر کل سازمان ثبت احوال استان اصفهان با اشاره 
به تأثیر سیاست های تشویقی قانون جوانی جمعیت 
در بهبود این آمار، تصریح کرد: کمتر شــدن شیب 
کاهشی آمار ولادت در اســتان اصفهان نیز متاثر از 

اجرای این قبیل سیاست هاست.

مدیر کل سازمان ثبت احوال استان اصفهان:

بیشترین موالید اصفهان مربوط به والدین دهه شصتی است

واکنش سخنگوی شورای شهر به اظهارات مدیرکل محیط زیست استان اصفهان

شکایت محیط زیست بابت توسعه پالایشگاه چه شد؟
علی صالحی، سخنگو و عضو هیئت رئیسه شورای اسلامی شهر اصفهان در واکنش به اظهارات مدیر کل محیط زیست استان اصفهان  صفحه شخصی خود نوشت: »من 
که چیزی نیستم، شاید توفیق عنوان نوکر مردم هم زیاد باشد، اما مردم اصفهان بدانند تصاویر اسلایدهای بالا یعنی با مجوز و بی مجوز، به اعتراف کارکنان خود صنایع و 
این ادارات متولی، با انجام توسعه فعلی، فعالیت برخی صنایع آلاینده از جمله پالایشگاه در سال های آینده افزایش قابل توجهی دارد و هوایی نخواهد بود. رشد چشم گیر 
فیزیک کارخانه ها، نیروی انسانی و محصولات... من توفیق داشتم که ۱۵ مرداد ۱۴۰۰ خادم مردم در شورای شهر اصفهان شدم و در یکی از اولین نوبت نطق هایم در ۲۸ 
شهریور سال ۱۴۰۰ درباره آلایندگی صنایع مطالبه کردم، این روند پیگیری ها در ۱۴۰۱، ۱۴۰۲ و ۱۴۰۳ ادامه داشته است. موضعم علیه توسعه صنایع را هم نه امروز که آبان 
۱۴۰۲ رسمی و با جزئیات در روزنامه اصفهان زیبا بیان داشتم. حالا اگر با اهانت به من و همکارانم که منتخب مردم در شورای شهر هستیم مشکل نفس کشیدن مردم حل 
شده است هیچ اشکالی ندارد. شما بهترین قاضی هستید و بدانید صدایی که باید روی صنایع آلاینده و چپاولگران آب و هوای شما بلند شود بخاطر مطالبه حق حیات 
مردم روی منتخب شما بلند شده و به اعضای شورا توهین و تهدید به شکایت می کند! البته ناگفته نماند که پرونده این موضوع روی میز دستگاه های محترم نظارتی و 
دادستان دغدغه مند اصفهان باز است. من برای ثبت در تاریخ این سئوال ها را مجدداً می پرسم تا شاهدی باشد بر روزهایی که اصفهان نای نفس کشیدن ندارد… مثل 
امروز درست وسط #تابستان مثل زمستان پیش رو… مثل همیشــه ای که علی رغم اینکه تابلوهای خاموش شده نشان نمی دهد، ولی شهر متوجه می شود که نفس 
کشیدن سخت است... اعضای شورای شهر نه ۲ تَن که اکثریت یا اصلًا فقط خود من، با استناد به اظهارات مدیرکل محیط زیست استان )فیلم اظهارات موجود است( چند 

سئوال پرسیدند؛ کاش در کنار توهین ها و کم لطفی ها پاسخ آن را نه به ما که نماینده مردمیم، بلکه پاسخ را مستقیماً به خود مردم که صاحب نفسان این شهرند بدهید:
۱. وضعیت شکایت شما بابت توسعه پالایشگاه چه شد؟

۲. چرا در مدت کوتاهی پس از شکایت شما، اعلام کردید پالایشگاه و فولاد از لیست آلاینده ها خارج می شوند؟
۳. دلیل احساس مسئولیت یکباره پالایشگاه و قرارداد ۱۰۰ میلیاردی با شما چه بود؟

۴. پالایشگاه مجوز زیست محیطی طرح های توسعه ای زیر ۵۰ کیلومتر از جمله RFCC را اخذ کرده است؟
قبلًا هم گفتم آماده ایم برای مردم و بخاطر اینکه نگویند بی غیرت ها بخاطر مصلحتشان ساکت بودند، هزینه بدهیم اما حق مردم را بگیریم!«

پی نوشت: در پاسخ به نطق من و تعدادی از همکارانم در شورای اسلامی شهر اصفهان ناظر به وضعیت آلایندگی هوا و توسعه صنایع آب بر و آلاینده در این شرایط پاسخی 
از سوی محیط زیست در رسانه ها منتشر شد و ضمن توهین و برخی اتهامات، به شکایت و پیگیری قضائی تهدید شدیم. بله توهین به ما و شکایت از ما منتخبان مردم 

بابت مطالبه و سوال به جای صنایع آلاینده و گردن کلفت های چپاول گر آب و هوای اصفهان!
به گزارش »ایمنا«، روز دوشنبه احمدرضا لاهیجان زاده، مدیرکل محیط زیست استان اصفهان در واکنش به اظهارات برخی اعضای شورای اسلامی شهر اصفهان گفته بود: 
در خصوص مطالبی که آقایان شریعتی و صالحی اعضا محترم شورای شهر اصفهان در رابطه با توسعه پالایشگاه و عوارض آلایندگی در ایام اخیر مطرح کردند به استحضار 
مردم شریف اصفهان می رساند که بر خلاف اظهارات این دو تن، پالایشگاه اصفهان هیچگاه از فهرست صنایع آلاینده و عوارض آلایندگی خارج نشده و همچنان در فهرست 
مربوطه قرار دارد و مستندات آن نزد معاون محترم امور عمرانی استاندار و اداره کل امور مالیاتی و دستگاه نظارتی سازمان بازرسی موجود است. فلذا انتشار خبر خروج 

پالایشگاه از لیست صنایع آلاینده، کذب محض، شایعه پراکنی و نشر اکاذیب توسط این افراد است که می بایست در مراجع قانونی پاسخگوی اظهارات خود باشند.

سخنگوی سازمان آتش نشانی اصفهان از اعزام سه دستگاه اطفائیه سنگین و ۳۶ نیروی آتش نشان در قالب دو اکیپ همزمان با برپایی مراسم اربعین حسینی 
به کربلای معلی خبر داد. سرآتشیار محمد شریعتی در گفت و گو با »مهر« اظهار کرد: همزمان با برپایی مراسم اربعین حسینی در کشور عراق و حضور خیل عظیم 
زائران در این مراسم، اعزام سه دستگاه اطفائیه ســنگین با تجهیزات کامل، همراه با ۳۶ نفر از نیروهای آتش نشان در قالب دو اکیپ از سازمان آتش نشانی و 
خدمات ایمنی به کربلای معلی جهت پوشش ایمنی زائران اربعین انجام شد. وی افزود: مراســم بدرقه این کاروان روز سه شنبه ۱۶ مرداد ماه ۱۴۰۳ با حضور 
معاونت محترم خدمات شهری، اعضای محترم شورای شهر و معاونین و مدیران ارشد وهمراهی پرسنل ستادی و عملیاتی در گلستان شهدای اصفهان و سپس 
از ایستگاه شماره ۵ سازمان آتش نشانی واقع در میدان بزرگمهر اعزام شدند.  سخنگوی سازمان آتش نشانی اصفهان یادآور شد: همچنین ۶ نیروی آتش نشان 
در قالب دو اکیپ به همراه یک دستگاه خودرو اطفائیه نیمه سنگین به مرز چزابه )نقطه سفر مرزی عراق( اعزام شدند و به منظور پوشش ایمنی تا پایان مراسم 

اربعین حسینی به زائران خدمت رسانی می کنند.

اعزام ۳۶ نیروی آتش نشان اصفهانی و ۳ دستگاه اطفائیه به کربلا 

سید رضا مرتضوی صبح دیروز  در نشست خبری که به مناسبت گرامیداشت ۱۷ مرداد روز خبرنگار برگزار شد، 
با اشاره به چشم انداز طرح هایی که با هدف احیای حوضه زاینده رود در دولت سیزدهم اجرا شده است، گفت: 
طبق برنامه تلاش کردیم سامانه تأمین آب از منابع داخلی جنوب استان موسوم به طرح ماندگان را که اکنون 
به سامانه شهید رئیسی تغییر نام یافته است، اواخر اسفند سال جاری یا در نهایت بهار ۱۴۰۴ وارد مدار کنیم و 

شهریور سال پیش رو خط انتقال آب دریا را به اتمام برسانیم.
استاندار ادامه داد: مجموع آورد این دو طرح در حال اجرا با آورد سامانه کوهرنگ سه چیزی حدود ۶۰۰ میلیون 

مترمکعب آب است که به حوضه زاینده رود می آید. 
به گفته مرتضوی، برای احیای رودخانه زاینده رود ۴۵۰ میلیون مترمکعب نیاز است که با اجرای این پروژه ها آب 
را به حقابه دار اصلی یعنی زاینده رود و تالاب گاوخونی برمی گردانیم و این مهم تا اواخر ۱۴۰۴ قابل تحقق است.

در ادامه گزیده صحبت های مرتضوی در این نشست را می خوانید:
* محل آبگیری سامانه شهید رئیسی در انتها دچار مشکلاتی بود و تصمیم بر آن شد که محل آبگیر و سد این 

پروژه در استان اصفهان احداث شود این مهم با حمایت رئیس جمهور شهید محقق شد.
* آنها که می گویند شهید رئیسی برای آب اصفهان چکار کرد، باید گفت که اگر اقدامات دولت های پیشین در این 
حوزه را با عملکرد شهید رئیسی مقایسه کنیم بی تردید وزن اقدامات ایشان بیشتر بوده و این گونه اظهار نظرها 
درباره عملکرد ایشان برای آب اصفهان بی انصافی است. شهید رئیسی در همان روزهای اول خدمتم به عنوان 
استاندار اصفهان، بارها به بنده تأکید کردند که تمام وقت خود را برای مسئله آب اختصاص دهم زیرا خواسته 

مردم اصفهان احیای زاینده رود است.
* طبق مطالعات و بررسی هایی که در گذشته انجام شده بود سالانه به طور متوسط حدود یک میلیارد و ۴۰۰ 
میلیون مترمکعب از مناطق جنوب و یک میلیارد و ۲۰۰ میلیون مترمکعب روان آب از مناطق غرب اســتان از 
اصفهان خارج می شد که ما در این دولت به طور میدانی بررسی و مطالعات کارشناسی آن را انجام دادیم. اگر چه 

با وزارت نیرو درخصوص مسیر اجرای پروژه با چالش هایی مواجه شدیم اما با حمایت شخص رئیس جمهور 
فقید عملیات اجرایی این طرح از بهمن ۱۴۰۱ آغاز و منابع مالی آن از محل مولدسازی تأمین شد.

* اگر عملیات اجرایی طرح سامانه شهید رئیسی با روند کنونی ادامه پیدا کند اسفندماه یا بهار آینده ۲۸۰ میلیون 
مترمکعب آب را می توانیم به زاینده رود منتقل کنیم.

* لازم است برنامه های ۲۵ محوری که برای احیای حوضه آبریز زاینده رود در قرارگاه آب مصوب شده، همه 
را با هم ببینیم و جایگزین کنیم.

* طبق مصوبات دولت به صنایع تأکید کردیم که در آینده دیگر به صنعت آب نخواهیم داد و در قانون توسعه 
هفتم نیز آمده که جز استفاده از آب های غیرمتعارف، به صنایع مجوز داده نمی شود و همه در این بخش موظفند 

از منابع جدید آب تأمین کنند.
*در سال های گذشته متأسفانه نسبت به فلات مرکزی و حوزه آب در کشور تدابیر خوبی نشده و انباشته ای از 

نارضایتی ها و نارسایی ها در فلات مرکزی از سال های دور در دولت به جا مانده بود.
* وظیفه شما خبرنگاران ثبت و پیگیری این اقدامات است. امیدوارم با درایتی که استان اصفهان دارد و تیم 

بعدی استان و درایت دستگاه های نظارتی تکمیل این طرح ها ادامه یابد.
* ضمانت نمی دهم که روند اجرای پروژه ها تغییر نمی کند اما همه باید کمک کنیم که آرمان مشترک ما برای 

اصفهان محقق شود.
* آورد فاز اول طرح انتقال آب دریای عمان به اصفهان ۲۰۰ میلیون مترمکعب در سال و در افق پروژه تخصیص 
فاز دوم ۴۰۰ میلیون مترمکعب اســت، برای ۶۰۰ میلیون مترمکعب در ســال در ســه خط برنامه ریزی شده 
است اما در حال حاضر مجوزی که برای تخصیص آب از وزارت نیرو گرفتیم برای دو خط به میزان ۲۰۰ میلیون 

مترمکعب است.
* یکی از پروژه هایی که در دست اجرا بوده است کوهرنگ سه بود که سال گذشته وارد مدار شد.

* همه پروژه ها در دستور کار است. فاز اول سامانه دوم هم در دوره استانداران قبل جلو رفته بود اما ۶۰۰ میلیارد 
همان سال اول کار دولت سیزدهم در سامانه دوم برای فاز اضطرار هزینه کردیم که سال ۱۴۰۱ وارد مدار شد.

* فاز اضطرار سامانه دوم همزمان با افت سه مترمکعبی آبخوان وارد مدار شد و در شرایطی که چاه های فلمن از 
مدار خارج شدند و از آن سال تاکنون نتوانستیم آبگیری از چاه های فلمن را داشته باشیم.

* چهار هزار و ۳۰۰ میلیارد در سفر اول رئیس جمهور در قالب مصوبات سفر به این طرح اختصاص یافت. ۸۰۰ 
میلیارد تومان تعهد سازمان برنامه بودجه بود که داده شــد و ۱۵۰۰ میلیارد تومان از محل تهاتر نفت که تاکنون 

اختصاص نیافته اما تلاش می کنیم با همکاری قرارگاه خاتم الانبیاء)ص( این مهم صورت گیرد.
* از محل منابع مسئولیت اجتماعی استان نیز قرار بود یکهزار میلیارد اختصاص یابد و یکهزار میلیارد تومان هم 

تعهدات شرکت منطقه ای اصفهان بود.
*با اجرای فاز دوم پروژه سامانه دوم آبرسانی ۳ و ۲ دهم مترمکعب آب دیگر به مجموعه ورودی آب شرب 

اصفهان وارد می شود.

انتقال آب به فلات مرکزی از دریای جنوب آرزویی بود که در قبل انقلاب و پس از 
انقلاب هم مطرح بوده است. چند سال پیش گروهی که در دفتر عمران حضرت 
امام )ره( فعال بودند گزارشی را در دهه ۸۰ آوردند از مطالعات انتقال آب از خلیج 
فارس به فلات مرکزی و من آن را تحویل دولت نهم دادم این بحث در دولت های 
مختلف مطرح بوده اســت. در رابطه بــا انتقال آب دریا بــه فلات مرکزی یک 
انباشته تاریخی در کشور ایجاد شده بود. این مهم در واقع طی ۴۵ سال جمهوری 
اسلامی در همه دولت ها پیگیری شده است، شرکتی در دولت دوازدهم قرار بود 
برای انتقال آب خلیج فارس به اصفهان کار کند و دنبال مجوزات بودند. در دولت 
سیزدهم برای این طرح با مشاوران، متخصصان و حتی مخالفان آن جلساتی 
داشتیم و متوجه شدیم برخی اشکالات به طرح انتقال آب از خلیج فارس وارد 
می کنند. افرادی که مخالف این مسیر و طرح بودند می گفتند آبگیر خلیج فارس 

ظرفیت پشتیبانی و توان تأمین آب را براساس بارگذاری هایی که خواهد شد، 
برای اســتان اصفهان ندارد و حداکثر مجوز سازمان محیط زیست برای خلیج 
فارس ۲۰۰ میلیون مترمکعب است، افق ۲۵۰ میلیون مترمکعب اما بارگذاری ها 
۷۰۰ میلیون مترمکعب پیش بینی شده اســت. دومین مشکل، کدورت آب در 
محل آبگیر انتقال آب از خلیج بســیار بالا بود و سبب می شد دوره بهره برداری 
تأسیسات شیرین سازی ما بین ۱۰ تا ۱۵ سال کاهش یابد. سومین مورد، سازمان 

پدافند غیرعامل کشور مخالف استقرار خطوط کنار هم بود و اعتقاد داشتند اگر 
حادثه اتفاق بیافتد. ممکن است همه اســتان های بهره بردار خط انتقال درگیر 
شوند، متخصصان نیز تأکید داشتند که به هیچ وجه صلاح نیست اینها کنار هم 
باشند. در این شرایط اصفهان در جلسات نتوانست ادامه مطالعات قبل را به دلایل 
تخصصی انجام دهد لذا طی مشورت های متعدد به این نتیجه رسیدی که خط 
جدیدی مطالعه کنیم ایده انتقال آب که آب جدیدی به حوزه اضافه شود. این 

مطالعات هشت ماه به طول انجامید اما منجر به شناسایی یک منطقه جدید 
در دریای عمان شد که کدورت آب بسیار پایین اســت و زلالی آب با چشم هم 
قابل مشاهده است و امکان فرآوری ضایعات و شورابه های استحصال شده، 
نیز وجود دارد. رئیس جمهور فقید از این طرح در جلسات متعدد دفاع کردند، 
با حمایت رئیس جمهوری طرح انتقال آب دریای عمــان به اصفهان مصوب 
شد و تاکنون ۷۶۰ کیلومتر از هزار کیلومتر مسیر خطوط لوله اجرا شده و امروز 
در کیلومتر ۷۵۰ هستیم. فاز دوم پروژه انتقال آب دریای عمان نیز سال گذشته 
در سفر رئیس جمهوری به سمت سیریک آغاز شد. پروژه با سرعت فوق العاده 
پیش می رود؛ چه در آبگیر و آب شیرین کن ها ســرعت پروژه بی نظیر است. 
برنامه این بود که شــهریور ۱۴۰۴ در روزهای پایانی دولت و تحقق دولت چهار 

ساله این پروژه را تمام کنیم.

قول جذاب آقای استاندار به اصفهانی ها در آخرین نشست خبری با اصحاب رسانه:

سامانه انتقال آب بهار ۱۴۰۴ به زاینده رود می رسد

جزئیات انتقال آب از زبان استاندار؛

انتقال آب خلیج فارس به فلات مرکزی؛ رؤیایی که محقق شد



رئیس فدراسیون فوتبال پس از انتقاد یکی از پیشکسوتان داوری گفت: از گلایه هایی که می شود خوشحالم و باید بگویم جامعه داوری ما پاک است.
به گزارش »خبرآنلاین«، مهدی تاج در مراسم تجلیل از داوران استان تهران گفت: هیچ گونه اغماضی در مورد خطا و فساد نداریم. هر کسی مدرک و سند درباره 
داوران بیاورد، مصمم به برخورد هستیم. بدنه داوری پاک و تمیز است. پولی که داوران می گیرند قابل مقایسه با هیچ بخشی از فوتبال نیست. قبول دارم میزان 

پرداختی ما بسیار کم است و واقعاً کمترین مبلغ پرداختی را به قشری می دهیم که فشار زیادی راهم تحمل می کنند.
در همین لحظه، یاسر همرنگ، پیشکسوت داوری فوتبال کشور درانتقاد به روند نامطلوب داوری گفت: من ۲۵ سال است داوری می کنم اما جمع دریافتی هایم 
به ۵۰۰ میلیون تومان در تمام این سال ها نرسیده است. چرا جمع پرداختی به تمام داوران باید ۴ میلیارد و ۸۰۰ میلیون تومان باشد که اندازه بازیکن درجه سوم 
فوتبال هم نیست. جلوی مصاحبه داوران را می گیرید و حق کوچک ترین دفاع به آنها نمی دهید. پوشاک داوران نسبت به البسه بازیکنان متفاوت است. آقای 
تاج درباره داوری به شما مشورت های اشتباه داده می شود. رئیس فدراسیون فوتبال در واکنش به این داور پیشکسوت گفت: با صحبت های مربوط به کمترین 
حقوق به داوران کاملًا موافقم اما ایمان دارم جامعه داوری جزو شریف ترین هاست. گلایه های اینچنینی را به جان می خریم و اتفاقاً همین بحث ها باید اینجا 
مطرح شود. از حرف این داور گلاینه مند خوشحال هستم زیرا جایی که نتوان به آن انتقاد کرد نمی توان احترام گذاشت. جای این گلایه ها نیز همینجا است. برخی 
از کارهای سخت افزاری ساده نیست زیرا مبتلا به فقط بخش داوری است. هنوز نتوانسته ایم برای استفاده از VARپولی از دولت بگیریم. وزیر خیلی پیگیر کار 

است اما خودمان هم بدون توجه به این موضوع مشغول ورود دستگاه های VAR هستیم.

چه کسی گفته تاج انتقادپذیر نیست؟

چهار شنبه  ۱۷ مرداد ۱۴۰۳ / ۲ صفر ۱۴۴۶ / ۷ آگوست  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۴۹

رئال به دنبال هم تیمی مسی
رئال مادرید در فصل گذشته با مشکلی جدی در خط دفاعی تیمش روبه رو بود. این وضعیت باعث شد که 
کارلو آنچلوتی چاره دیگری جز استفاده از بازیکنان دیگر در پست ها در خط دفاعی که در واقع پست غیر 
تخصصی شان بود نداشته باشد و به همین دلیل مدیران این باشگاه به دنبال جذب حداقل یک مدافع 
میانی در پنجره نقل و انتقالات تابستانی امسال بودند تا بتوانند این ضعف را برای فصل آینده از بین ببرند. 
به گزارش »ورزش سه«،  لنی یورو گزینه اول مدیران رئال به حساب می آمد اما در نهایت مدیران باشگاه 
لیل با منچستر برای فروش این بازیکن به توافق رسیدند. پس از آن گفته شد که رئال دیگر تصمیمی برای 
خرید مدافع در تابستان امسال ندارد و با همین نفرات به کارش ادامه خواهد داد. اما گویا رئال مشتاق 
است که پیشنهادی را برای به خدمت گرفتن کریستین رومرو ارائه کند و برای جذب او تلاش خواهد کرد. 
هرچند مدیران تاتنهام هیچ تصمیمی برای فروش این ستاره آرژانتینی ندارند و مذاکره با آنها دشوار به 
نظر می رسد اما رئال تلاشش را برای انتقال این بازیکن به سانتیاگو برنابئو در تابستان امسال خواهد کرد.

استقبال رونالدو از هالند در تمرین النصر
النصر عربستان اردوی تابستانی خود را در کشور اسپانیا برگزار کرده است و کریستیانو رونالدو سرانجام به 
اردوی تیم اضافه شد. ارلینگ هالند، مهاجم نروژی منچستر سیتی در اردوی النصر حاضر شد و رسانه های 
عربستانی از استقبال کریستیانو رونالدو از این بازیکن خبر دادند. به گزارش »ایسنا«، پیش از این تنها 
خبر حضور هالند در تمرین النصر رسانه ای شد اما معلوم شــد که این بازیکن با برخورد گرم کریستیانو 
رونالدو مواجه شده است. رونالدو نشان داد که علاقه خاصی به هالند دارد. او پیش از این هم به ستایش 
از این بچه غول نروژی پرداخته و او را شایسته بردن گلوب ساکر ۲۰۲۳ دانسته بود. هالند در دو فصلی 
که در ترکیب منچستر سیتی به میدان رفته نمایش بسیار خوبی داشته و در دو فصل پیاپی عنوان آقای 

گلی را کسب کرده است.

بازگشت پُردرآمدترین نیمکت نشین تاریخ فوتبال!
»بازگشت نیمار به ترکیب الهلال بعد از 11 ماه«، این گزارش روز گذشته نشریه الریاضیه از زمان بازگشت 
پردرآمدترین فوتبالیست الهلال بعد از غیبت بلندت است. به گزارش »فارس«، کاپیتان تیم ملی برزیل 
با دستمزد سالیانه 1۰۰ میلیون یورو بعد از رونالدو با دستمزد ۲۰۰ میلیون یورو دومین فوتبالیست پردرآمد 
جهان و عربســتان به شــمار می آید. نیمار در تاریخ ۲6 مهر 1۴۰۲ در بازی تیم ملی کشورش با اروگوئه 
مصدوم شد و رباط صلیبی پاره کرد. ستاره برزیلی تنها بعد از ۵ بازی برای الهلال مصدوم شد تا برای یک 
سال از میادین به دور باشند. پردرآمدترین نیمکت نشین تاریخ فوتبال با حقوق سالیانه 1۰۰ میلیون یورو 
بعد از 11 ماه غیبت در هفته چهارم لیگ عربستان در تاریخ ۲9 شهریور مقابل الاتحاد به میادین برمی گردد. 
الهلال برای خرید ستاره برزیلی 9۰ میلیون یورو به پاریس پرداخت کرد، دستمزد سالیانه 1۰۰ میلیون یورو 
با قراردادی دوســاله برای این بازیکن درنظر گرفت تا در مجموع برای نیمار »۳۰۰ میلیون یورو« هزینه 

کند. عربستان بیش از ارزش کل لیگ فوتبال ژاپن)۲۵7 میلیون یورو( برای نیمار هزینه کرده است.

درخواست عجیب ستاره بارسا از الهلال: دستمزد نجومی!
در چند هفته اخیر شایعات بسیاری درباره مقصد احتمالی ویتور رو به گوش رسیده اما به نظر می رسد 
که جدی ترین مشتری این ستاره برزیلی باشگاه الهلال است. پیش از این رسانه های اسپانیایی گفته 
بودند که او تصمیمی برای ترک بارسا ندارد و به همین دلیل این پیشنهاد را رد کرده است. اما حالا روزنامه 
اسپورت خبر داده که واسطه هایی که در تلاش بودند تا این انتقال را نهایی کنند به مدیران الهلال اعلام کردند 
که رو حاضر است پیشنهاد آنها را بپذیرد اما در صورتی که پیشنهاد دستمزدی نجومی به او ارائه شود. این 
خبر تعجب بسیاری را به دنبال داشته و هواداران بارسا از این که این بازیکن صرفاَ برای پول بیشتر حاضر 

است به باشگاه الهلال ملحق شود چندان راضی به نظر نمی رسند.

عجایب فوتبال ایران در شروع لیگ برتر 

میزبانی پرسپولیس از ذوب آهن، احتمالًا در اراک!

تیم فوتبــال ذوب آهن اصفهــان در هفته اول لیگ برتــر طبق برنامه 
پنجشنبه هفته آینده باید در برابر پرسپولیس صف آرایی کند. این در 
حالی اســت که این دیدار که به عنوان بازی افتتاحیه لیگ بیســت و 
چهارم برگزار خواهد شد به  میزبانی سرخپوشان پایتخت خواهد بود 
اما از عجایب لیگ برتر آنکه در فاصله یک هفته ای باقیمانده تا روز تا 
برگزاری نخستین بازی فصل شایعه خروج مدافع عنوان قهرمانی از 
تهران برای میزبانی از شــاگردان ربیعی مطرح شده است. به گزارش 
»ورزش سه«، با اینکه از قبل اعلام شده بود دیدار افتتاحیه لیگ برتر 
میان پرسپولیس و ذوب آهن در هفته نخست در ورزشگاه تختی تهران 
برگزار می شود، اما این ورزشــگاه هنوز ایرادهای بسیار زیادی دارد و 
شرایط میزبانی از رقابت ها را نخواهد داشت. با وجود تلاش های زیاد 
برای رساندن ورزشــگاه تختی به لیگ برتر و میزبانی این ورزشگاه از 
دیدارهای خانگی پرسپولیس و استقلال، اما بعید است تا ۲۵ مرداد 
ماه شرایط برای استفاده از تختی فراهم شود و به همین خاطر سازمان 
لیگ و فدراسیون فوتبال به فکر ورزشگاه جایگزین افتاده اند. از سوی 
دیگر با توجه به نرســیدن ورزشــگاه تختی به لیگ برتر گفته شده که 
احتمال میزبانی سرخابی های پایتخت در ورزشگاه شهدای شهرقدس 
وجود دارد. این در حالی است که برای برگزاری مسابقات در شهرقدس 
شورای تأمین جنوب غرب استان تهران باید نظر بدهد و ظاهراً مسئولان 
یگان ویژه هنوز در جنوب غرب تهران آمادگی برگزاری بازی را ندارند. در 
چنین شرایطی ورزشگاه امام خمینی )ره( اراک گزینه اصلی میزبانی 
پرســپولیس از ذوب آهن در هفته اول لیگ برتر اســت. بــا توجه به 
اینکه آلومینیوم در هفته اول لیگ برتر میهمان است، پرسپولیسی ها 

می توانند در اراک میزبان سبزپوشان اصفهانی باشند.
حالا باید در روزهای آینده باشــگاه پرسپولیس ورزشگاه میزبان خود 
در لیگ بیست و چهارم را اعلام کند. آنها روز ۲۵ مرداد باید از ذوب آهن 
میزبانی کنند و این در حالی است که در تهران امکان میزبانی استاندارد 
را ندارند. هنوز بحث میزبانی پرســپولیس در اراک جدی نیســت اما 
چنانچه این اتفاق رخ دهد میزبانی ســرخ ها در ورزشگاهی که غالبا 

بازنده بوده و البته چیزی بیش از ۳۰۰ کیلومتر با ورزشگاه تختی فاصله 
دارد یکی از عجایب شروع فصل تازه فوتبال ایران خواهد بود.

جالب آنجاست که پرسپولیسی ها خاطره چندان خوشی از ورزشگاه 
امام خمینی )ره( اراک ندارند. ســرخ ها در لیگ برتــر و جام حذفی 
چهار بار در این ورزشــگاه مقابل آلومینیوم اراک شکست خورده اند و 
تنها یک بار مقابل این تیم و بار دیگر مقابل ســپاهان در این ورزشگاه 
برنده بوده اند. اگر این ورزشــگاه به عنوان محل برگزاری دیدار ذوب 
آهن و پرسپولیس در هفته اول انتخاب شــود باید منتظر ماند و دید 

آیا سبزپوشان اصفهانی همچون سبزپوشان اراکی می توانند پس از 
صف آرایی در برابر مدافع عنوان قهرمانی این اســتادیوم را با دست پر 
ترک کنند یا اینکه همچون همشهری طلایی پوش خود در اراک تسلیم 

سرخپوشان خواهند شد.
شاگردان محمد ربیعی در ادامه روند آماده سازی پیش فصل خود بعد 
از ظهر دوشنبه در مسابقه تدارکاتی در ورزشگاه پاس قوامین تهران به 
مصاف آلومینیوم اراک رفتند. در این دیدار  ذوب آهن با گلزنی محمد 

قریشی به برتری یک بر صفر رسید.  

وضعیت چمن ورزشگاه تختی مطلوب 
نیست

مدیرکل ورزش و جوانان اســتان تهران در خصــوص آخرین وضعیت 
استادیوم تختی گفت: ورزشگاه تختی هیچ اعتباری ندارد و بدون اعتبار 
9۰-9۵ درصد به آمادگی رسیده است. در خصوص موضوعات باقیمانده 
هم در صورتی که مصوبات جلسه استانداردســازی ورزشگاه ها که سه 
هفته قبل برگزار شد انجام شود، حل خواهد شد. هر چقدر آن مصوبات 
دیرتر انجام شود، ورزشگاه دیرتر آماده می شود. به گزارش »ورزش سه«، 
علی جوادی در واکنش به اینکه ســرخابی ها قصد دارند ورزشگاه های 

قزوین و اراک را معرفی کنند و این موضوع برای ورزش پایتخت خوب 
نیست، گفت: نمی دانم. دوستان باید پاسخ این موضوع را بدهند. وقتی 
ما می گوییم اســتان تهران واقعاً در موضوعات فضای ورزشی استان 
کم برخورداری اســت، به همین دلیل اســت. فکت هایی که ما از قبل 
داده ایم، اینجا نشان داده می شود. وزیر محترم ورزش و جوانان که به 
درستی اعلام ساخت ورزشگاه جدید را کردند و وارد بازسازی استادیوم 
آزادی شدند، همین موضوعات را شناســایی کرده اند. وی توضیح داد: 
وضعیت چمن چمن ورزشگاه تختی بســیار مطلوب نیست، اما شبانه 
روز آنجا کار می کنند و مشاور گرفته ایم و می رسانند. همانطور که گفتم با 
توجه به اینکه مصوبات جلسه مذکور دو سه هفته به تعویق افتاده است، 

مشکلات باقی می ماند. وی در پاســخ به اینکه با این شرایط ورزشگاه 
تختی از چرخه مسابقات خارج می شود، گفت: نه، خارج نیست. اینها 
اقدامات اساسی نیست. برای مثال یک ورودی و یک در، دو روز کار دارد. 
اینها مشکلات اساسی نیســت. او گفت: ما خودمان اعلام می کنیم که 
چمن آماده نیست، چون کسانی که باید طبق مصوبات اقداماتی انجام 
می دادند، این کار را نکرده اند. اگر آن موقع تعهدات انجام می شد، الان 
هیچ مشکلی نداشتیم. باز هم می گویم مشکل خاص و نگران کننده ای 
وجود ندارد، ولی ما استاندارد را خیلی مطلوب نمی دانیم. جوادی در پایان 
در خصوص تعویق زمان آغاز لیگ برتر گفت: نمی دانم. این را فدراسیون 

فوتبال می تواند جواب بدهد.

خبر روز

شوک ستاره مراکشی به پرسپولیس
بازیکن مدنظر پرسپولیس به جای تهران راهی مصر می شود. به گزارش »فارس«، »یحیی عطیه 
ا...« در آستانه انتقال به الزمالک مصر«، این آخرین اظهارات محسن المعادی، مدیر برنامه هافبک 
تیم ملی مراکش اســت. پرســپولیس 
آماده پرداخــت 1.۵ میلیــون دلار برای 
جذب این مدافع ملی پوش مراکشــی 
است. پیش از این گفته شده بود مدیران 
باشگاه پرســپولیس با یحیی عطیه ا... 
به توافق نهایی رسیدند تا این بازیکن به 
صورت قرضی راهی تهران شــود. سایت 
الکره المصریه می نویسد که »الزمالک 
گوی سبقت را از دیگر رقبا برای امضای 
قرارداد بــا عطیه ا... را ربورده« و ســتاره 
مراکشــی در یک قدمی لیگ مصر قرار دارد. مدیر برنامه عطیه ا... می گوید که باشــگاه سوچی با 
الزمالک به توافق رسیده تا این بازیکن را به صورت قرضی یا نهایی بفروشد و اگر همه چیز درست 

پیش برود »تا هفته آینده عطیه ا... به الزمالک ملحق می شود«.

پیشکسوت پرسپولیس:

رضاییان با نکونام به آخر فصل نمی رسد
پیشکسوت پرسپولیس معتقد است جواد نکونام اخلاق خاص خودش را دارد و آبش با رضاییان 

در یک جو نمی رود.
بهروز ســلطانی در گفت وگو با »ایســنا«، در خصوص وضعیت باشگاه پرســپولیس و روند نقل و 
انتقالاتی آن اظهار کرد: مربی دروازه بان های پرسپولیس باید در مورد جذب دروازه بان نظر بدهد و 
آن را انتخاب کند و حتی درویش و سرمربی تیم نباید در آن مداخله کنند. باشگاه پرسپولیس باید از 
پیشکسوتان خود برای بهتر شدن روند باشگاه کمک بگیرد و در این صورت اگر یک بازیکن عملکرد 

بدی داشته باشد، دیگر پیشکسوت حق انتقاد از او را ندارد. 
دروازه بان پیشین پرسپولیس گفت: من همیشه از دروازه بان هایی حمایت کردم که برای حضور در 
دروازه خوب نبودند. بیرانوند اعلام کرد که پیشکسوتان پرسپولیس باعث شدند که من از تیمم جدا 
شوم، در حالی که همه می دانند تنها دلیل رفتن او به تراکتور مبلغ قرارداد آنها بود. آیا رقم 6۰ میلیاردی 
قرارداد جدیدش را پیشکسوتان تعیین کردند؟ آقای بیرانوند تمام هواداران از ساعت ۸ صبح تا ۵ 
بعد از ظهر جلوی در ورزشگاه منتظر می ماند تا بازی شما را ببیند ولی شما با عینک ریبن در حالی که 
نمی توانی آن را بنویسی، در کنار سواحل ژست می گیری؟ در آن باشگاه را باید بست که بگذارد یک 

بار دیگر این بازیکن وارد تیم شود. 
سلطانی در مورد الکســیس گندوز دروازه بان جدید پرســپولیس گفت: روزهای گذشته در فضای 
مجازی صحبت از حضور امیر عابدزاده در پرسپولیس بود که با توجه به اینکه من یک سال با او کار 
کردم، او دروازه بان خوبی نیست و حضورش در تیم ملی هم تأثیری نداشت. محمدرضا اخباری، 
حسین پورحمیدی، پیام نیازمند، علیرضا بیرانوند و حسین حسینی دروازه بانان خوب ایران هستند 
و باقی آنها در سطح دو قرار دارند. من با برخی تماس گرفتم ولی متأسفانه هیچ کدام از بازیکنانی 
که با آنها در ارتباطم گندوز را نمی شناسند و فکر می کنم این بازیکن را از گاوصندوق انتخاب کرده اند. 
وی در مورد انتقال رامین رضاییان به استقلال هم گفت: در حال حاضر رضاییان مدافع راست جدید 
استقلال وارد حاشیه شــده و با جواد نکونام به آخر فصل نمی رسد. باشگاه سپاهان زرنگ است و 
باید دید چه اتفاقی افتاده که این باشگاه عیسی آل کثیر، فرشــاد احمدزاده و رامین رضاییان را به 
پرسپولیس و استقلال منتقل کرد. جواد نکونام ســرمربی استقلال اخلاق خاص خودش را دارد و 

مطمئن هستم آبش با رضاییان در یک جو نمی رود و وضعیت هر روز بد و بدتر خواهد شد.

مستطیل سبز

پدیده فصل گذشته 
سپاهان لژیونر شد

محمدجــواد حســین نژاد نیــز بــه جمع 
لژیونرهای ایرانی شــاغل در لیگ روســیه 

اضافه شد. 
به گزارش »ورزش ســه«؛ پــس از محمد 
محبی، محمد قربانی و سعید سحرخیزان، 
حالا ســتاره و استعداد جوان ســپاهان نیز 
راهی این کشور شــده و باید فوتبالش را در 
تیم تازه لیــگ برتری شــده دینامو ماخاچ 
قلعه ادامه دهد. حسین نژاد که فصل قبل و با 
اعتماد ژوزه مورایس در ترکیب سپاهان قرار 
گرفت، خیلی زود توانست توانایی هایش را 
اثبات کند و پس از آن نیز به تیم ملی دعوت 
شد و ظرف چند ماه موفق شد تحسین های 
زیادی را به دست آورده و توجهات را به سمت 
خود جلب کند. درخشش این بازیکن باعث 
شــد تا برخی پیشــنهادات خارجی برای او 
ارسال شــود و در شــرایطی که از تیم هایی 
نظیر زنیت روســیه و ســتاره ســرخ بلگراد 
صربستان به عنوان تیم های خواهان او یاد 
می شــد اما این بازیکن در نهایت برای عقد 
قرارداد با یک تیم تازه لیگ برتری شــده در 
روسیه به توافق رســید. البته او پیشنهاداتی 
نیز از تیم های ایرانی از جمله استقلال داشت 
ولی در توافق نامه ای که با ســپاهان به امضا 
رســانده بود، او در صورت رســیدن پیشنهاد 
خارجی می توانســت از جمــع اصفهانی ها 
جدا شــود و به همین دلیل امــکان حضور 
او در تیم هــای ایرانی وجود نداشــت و او با 
باشگاه های اروپایی وارد مذاکره شد. آنگونه 
که ایوان کارپوف، خبرنگار مطرح روسیه ای 
نوشته است، محمدجواد حسین نژاد با تیم 
دینامو ماخاچ قلعه روســیه به توافق رسیده 
و قرارداد ۳+1 ســاله این بازیکن و باشگاه 
روس، ظرف روزهای آینده به صورت رسمی 
امضا خواهد شد. این باشــگاه که به منطقه 
داغســتان تعلق دارد، فصل قبل موفق شد 
با کســب عنوان نایب قهرمانی لیگ یک، به 
رقابت های لیگ حرفه ای روسیه صعود کند و 
حسین نژاد نیز در فصل آینده، برای این تیم 

به میدان خواهد رفت.

فوتبال جهان

عکس خبر

جشن قهرمانی با 
سبک جدید 

آرماند دوپلانتیس، ورزشکار سوئدی، 
پس از ثبت رکــورد جدید در پرش با 
نیــزه در المپیک، با تقلید از ژســت 
معــروف یوســف دیکــچ، تیرانداز 
ترکیه ای، جشن گرفت. این حرکت 
او توجه زیادی را بــه خود جلب کرد 
و به یکی از لحظات بــه یادماندنی 

المپیک ۲۰۲۴ تبدیل شد.

داور بین المللی ســوارکاری ایران از حضورش به 
عنوان کلانتر مســابقات پرش با اســب المپیک 

۲۰۲۴ پاریس خبر داد.
به گــزارش »مهر«، علــی مهاجــر، کلانتر لول ۴ 
بین المللی در مســابقات پرش اســب المپیک 
۲۰۲۴ پاریس که سومین حضورش در مسابقات 
المپیــک را تجربــه می کند، در این مــورد گفت: 
مســابقات تیمی با قهرمانی انگلیــس به پایان 
رسید و تیم های آمریکا و فرانسه هم دوم و سوم 

شدند. دیروز و امروز هم مسابقات انفرادی برگزار 
می شــود و امیدواریم مســابقات خوبی داشته 

باشیم.
مهاجر درباره وظایف کلانتر مسابقات پرش اسب، 
اظهار کرد: کلانترها باید مطمئن شوند که با رعایت 
تمام قوانین به اســب ها کمترین فشار می آید و 
می  توانند به بهترین نحو مسابقات را برگزار کنند.

ایــن داور بین المللــی ســوارکاری ایرانی گفت: 
المپیک تجربه فوق العاده ایی است که می تواند 

حضور در آن باعث پیشرفت یک رشته ورزشی در 
کشور شود.

وی افزود: دیروز رقابت انفرادی مسابقات پرش 
المپیک با حضــور 7۴ نفر برگزار شــد و امروز با 

برگزاری فینال، نفرات برتر معرفی می شوند.

یک ایرانی کلانتر مسابقات پرش اسب المپیک ۲۰۲۴ پاریس 
شد



چهار شنبه  ۱۷ مرداد ۱۴۰۳ / ۲ صفر ۱۴۴۶ / ۷ آگوست  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۴۹
مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی اصفهان خبر داد

اعزام ۴۰ دستگاه اتوبوس از اصفهان به مرز مهران 
مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی اصفهان از اعزام ۴۰ دستگاه اتوبوس از اصفهان به مرز مهران برای 
جابه جایی زائران اربعین حسینی خبر داد. داوود بحیرایی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: محرم 
سال جاری خادمان مردم در شرکت واحد اتوبوسرانی اصفهان خدمتگزار هیئت های مذهبی شهر 
بودند. وی با اشاره به خدمت رسانی شرکت واحد اتوبوســرانی شهرداری اصفهان در ایام محرم به 
هیئت های مذهبی افزود: هرشب ۱۰۰ دستگاه اتوبوس با تخفیف ۹۳.۵ درصد آماده خدمت رسانی 
بودند. مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی اصفهان با اشاره به اعزام ۴۰ دستگاه اتوبوس از اصفهان 
به مرز مهران برای جابه جایی زائران اربعین حسینی تأکید کرد: مأموریت اصلی آنها سرویس دهی 
در مرز مهران حدفاصل پارکینگ ها تا نقطه صفر مرزی است. بحیرایی گفت: پس از اتمام مراسم 
اربعین و ابلاغ اتمام مأموریت توسط وزارت کشور، اتوبوس ها از مرز مهران به سمت اصفهان با توجه 
دستورالعمل پلیس راهور خالی و بدون مســافر بازمی گردند. وی ادامه داد: با توجه به محدودیت 
ناوگان در داخل شهر سعی می شود در سرویس دهی روزانه مردم خللی ایجاد نشود و با جایگزین 
کردن اتوبوس های شرکت واحد مشکلی در سطح شهر نداشــته باشیم. مدیرعامل شرکت واحد 
اتوبوســرانی اصفهان خاطرنشان کرد: شــهروندان یا مسافران چنانچه پیشــنهاد، انتقاد یا نیاز به 
راهنمایی دارند، می توانند از طریق تماس با ســامانه ۱۳۷ موارد خود را مطرح کنند تا کارشناسان 

اتوبوسرانی اصفهان پاسخگوی آنها باشند.

مدیر پروژه شهرک شهید کشوری خبر داد

ساخت ۴ مجموعه تجاری در شهرک شهید کشوری
مدیر پروژه شهرک شهید کشوری با بیان اینکه ساخت چهار مجموعه تجاری در چهار نقطه شهرک 
شهید کشــوری در حال انجام است، گفت: عملیات ســاخت مجموعه کامل ورزشــی، کتابخانه، 
فرهنگسرا، سالن مطالعه و مســجد نیز در این شهرک انجام شده اســت و طی چند ماه آینده در 
اختیار شهروندان قرار می گیرد. حسین پناهی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: بنیاد تعاون ارتش 
جمهوری اسلامی ایران برای تأمین رفاه کارکنان خود در دهه ۷۰ اقدام به ساخت شهرک مسکونی 
شهید کشوری کرد؛ در این راستا ۳۰۰ هکتار از اراضی هوانیروز ارتش که قابلیت الحاق به شهر اصفهان 
داشت، پس از بررســی های متعدد در وزارت مسکن و شهرســازی به دو محدوده ۱۳۰ هکتاری 
مسکونی با بارگذاری ۱۴ هزار و ۶۶۳ واحد و ۱۷۰ هکتاری برای خدمات عمومی شهر اصفهان تقسیم 
شد. وی با بیان اینکه تاکنون مصوبه کمیسیون ماده ۵ قسمت ۱۳۰ هکتاری به شهرداری اصفهان 
به دلیل وجود بعضی از نواقص و انجام تعهدات توسط شرکت عمران آبشار اسپادانا ابلاغ نشده است، 
افزود: طی توافقات مقرر شده بود شرکت سازنده شهرک تمام خدمات زیربنایی و روبنایی شهرک 
را تکمیل کند و تحویل شهرداری دهد، اما هنوز این امر محقق نشده است. مدیر پروژه شهرک شهید 
کشوری با بیان اینکه شهرداری اصفهان برای رفاه شــهروندان اقدام به احداث و نگهداری فضای 
سبز شهرک کرده و تمام امور مربوط به خدمات شــهری را نیز انجام می دهد، گفت: درباره مسائل 
فرهنگی، اجتماعی و ورزشی اقدام به احداث دو قطعه زمین ورزشــی روباز در پارک سرو و ایجاد 
ایستگاه ورزش صبحگاهی کرده است. پناهی ساخت چهار مجموعه تجاری در چهار نقطه شهرک 
شهید کشــوری در حال انجام است، خاطرنشــان کرد: عملیات ســاخت مجموعه کامل ورزشی، 
کتابخانه، فرهنگسرا، سالن مطالعه و مسجد نیز در این شهرک انجام شده است و طی چند ماه آینده 
در اختیار شهروندان قرار می گیرد. وی تصریح کرد: واگذاری مسجد جامع شهرک شهید کشوری 
به نام صاحب الزمان)عج( به هیئت امنا و واگذاری یک قطعه زمین دیگر برای احداث مســجد به 
 هیئت امنا، ساخت بازار روز میوه و تره بار، دفن شهید گمنام در پارک سرو، کمک به مراکز فرهنگی و

 NGoها، برگزاری کلاس آموزشــی با مســائل جامعه در مجتمع ها، انجام مانور توســط سازمان 
آتش نشانی در تمام ساختمان های بلندمرتبه و ارســال ایرادات به شرکت سازنده برای رفع آن از 

جمله اقدامات انجام شده در مجموعه شهرک شهید کشوری است.

مدیر شهرسازی الکترونیک معاونت شهرسازی شهرداری اصفهان:

اصفهان جزو ۵ شهر اول ایران در شهرسازی الکترونیک است

مدیر شهرســازی الکترونیک معاونت شهرسازی و معماری شهرداری 
اصفهان ضمن تبیین ابعاد مختلف سامانه »اصنو« گفت: اصفهان جزو ۵ 

شهر اول ایران در شهرسازی الکترونیک است.
امیرحســین مزروعی در گفت وگو با »ایســنا« و در خصوص خدمات 
شهرسازی اظهار کرد: در قالب سامانه هوشمند توسعه شهری »اصنو«، 
بیش از ۱۲ خدمت شهرسازی با ســرعت، دقت و شفافیت بیشتری به 
مردم ارائه می شود. این در راستای اجرای راهبرد کلان دولت هوشمند از 

سال ۱۴۰۰ با اجرا و ارائه خدمات الکترونیک راه اندازی شده است.
او ادامه داد: اجــرای طرح برون ســپاری و ارائه خدمات شهرســازی 
شهرداری اصفهان در بستر الکترونیک از اوایل ســال ۱۳۹۴ و از طریق 
دفاتر پیشخوان آغاز شد. تاکنون نیز این مهم در بیش از ۳۲ دفتر طرف 
قرارداد شهرداری به منظور تسهیل و ارائه خدمات مطلوب به شهروندان 
دنبال می شــود. مزروعی با بیان اینکه موضوع شهرسازی الکترونیک 
و نهایی ســازی فرایندهای قابل انتقال به »اصنو« یکــی از اهداف مهم 
شهرداری است، توضیح داد: اقدامات مهم و درخور توجهی صورت گرفته 

و بخشی نیز در حال نهایی سازی است.
این مســئول شــهرداری اظهار کرد: با بهره مندی از این سامانه، کیفیت 
خدمت رسانی به مردم افزایش یافته اســت. یکی از بی شمار خدمات 
شهری بر بستر اینترنت و از طریق درگاه my.isfahan یا »اصفهان من« 
محقق می شود که روند خدمت رسانی شفاف، سریع و غیرحضوری را برای 

همشهریان فراهم می کند.
مدیر شهرســازی الکترونیک معاونت شهرسازی و معماری شهرداری 

اصفهان با اشاره به خدمات سامانه هوشمند توسعه شهری تصریح کرد: 
هر شخص با ورود به این ســامانه از تمامی خدمات آنلاین آن می تواند 
استفاده کند که عبارت اند از فرایندهای صدور پروانه ساختمانی، فرایند 
نداشتن خلاف، شناسه فنی ســاختمان، امور مهندسین ناظر و طراح، 
پاسخگوی آنلاین، تصدیق گواهی، پیگیری درخواست، کارتابل تخصصی 
مالک حاوی فایل های راهنمای مناســب برای همــه خدمات و فرایند 

پرداخت برخط عوارض صدور پروانه ساختمانی.
مزروعی افزود: در راســتای ارتقای ســامانه توســعه هوشمند شهری 
در چندیــن مرحله آموزش هــای کاملی به گروه های هدف ارائه شــده 
است. این گروه ها در داخل شهرداری شامل کاربران، مدیران و سازمان 
آتش نشانی اند و خارج از شهرداری شامل مهندسین عضو نظام مهندسی 
ساختمان، دفاتر منتخب پیشــخوان،کافی نت ها و انجمن انبوه سازان 
می شود. او با بیان اینکه از سال ۱۳۹۵ با آغاز کار سامانه سرای ۸، پروانه 
ساختمان و تمام خدمات شهرسازی روی آن بارگذاری شد، توضیح داد: 
به صورت عملی تمام فعالیت ها از طریق ســامانه انجام می شود. با این 
سامانه ارتباط داخلی شهرداری و رابطه با شهروندان تقویت شد تا نیمه 
سال ۱۴۰۳ کلیه امور شهروندان در بستر الکترونیک بر روی سامانه اصنو 

انجام شود.
مدیر شهرســازی الکترونیک معاونت شهرسازی و معماری شهرداری 
اصفهان درباره خدماتی که از طریق سامانه »اصنو« در اختیار شهروندان 
قرار می گیرد، گفت: مشاهده آرشیو الکترونیکی پرونده توسط شهروند 
پس از محرزشــدن هویت آن برای کارشــناس بازدید یک مزیت این 

سامانه اســت. دیگر مزایای مهم آن عبارت اند از پرداخت برخط هزینه 
تراکم و عوارض ها، امکان ارتباط دوسویه شهروند و کاربر، انجام اقدامات 

و فرآیندها به صورت غیرحضوری.
این مســئول شــهرداری به دیگر مزایای »اصنو« نگاه کرد و یادآور شد: 
کاهش مدت زمان صدور پروانه، ارائه شفاف محاسبات پروانه ساختمان 
به شهروندان، محاسبه حداکثر پتانسیل پلاک به صورت خودکار، امکان 
پیگیری درخواست از طریق تلفن همراه و دسترسی به آرشیو پرونده بدون 

واسطه و از طریق سامانه نیز جزو مزایای »اصنو« است.
مزروعی افزود: این سامانه در حال بلوغ است و هم اکنون نقش واسط 
بین مردم و معاونت را با سامانه هوشمند دارد. همچنین خدمت رسانی 
را به مردم تسریع و تسهیل می کند. اجرای فرایند برخط شناسنامه فنی 
ساختمان و فرایند پرداخت برخط عوارض، صدور پروانه ساختمانی برای 
اولین بار در کشــور با این ســامانه صورت گرفته که باعث ارتقای سطح 

رضایتمندی شهروندان اصفهانی شده است.
این مقام شــهرداری اصفهان درباره بهره مندی از ســامانه توضیحات 
بیشتری داد و گفت: با این خدمات الکترونیک شهرسازی، شهروندان 
می توانند با صرفه جویی در زمان و هزینه از منزل یا کافی نت محل خود 

خدمات را دریافت کنند.
او درباره بخشی از دستاوردهای شهرســازی الکترونیک تصریح کرد: 
شایسته ســالاری و ترجیح منافع ملی و شــهری به منافع شخصی و 
جناحی، عدالت، برابری، شفافیت، فسادستیزی و قانون گرایی در بدنه 
شهرداری، تسریع در پاسخگویی، زندگی بهتر شهروندان، شهر و شهرداری 
به دوراز فقر، تبعیض و فســاد به علت حذف واســطه ها، حفظ حرمت و 
منزلت شهروند و اطمینان شهروند از آینده شهر برای زندگی فرزندان در 

سایه چنین خدماتی محقق می شود.
مدیر شهرســازی الکترونیک معاونت شهرسازی و معماری شهرداری 
اصفهان با بیان اینکه شهر هوشمند، شــهری نوآورانه است که از فناوری 
اطلاعات، ارتباطات و دیگر امکانات بهره ببرد، خاطرنشان کرد: بهبود در 
کیفیت زندگی، کارایی بهتر در عملیات شهری و سرویس ها، رقابتی بودن 
و حذف پرسنل و پاسخگویی توسط سیستم از ثمره های شهر هوشمند 
اســت. او تصریح کرد: جهان در حال حرکت به ســمت شهر هوشمند و 
مدیریت الکترونیک است که بهترین نوع مدیریت شهری است. اصفهان 
در شهرســازی الکترونیک جزو ۵ شــهر اول ایران محسوب می شود. 
به روزرســانی تمامی فرایندها و به حداقل رســاندن مشــکلات فنی و 
زیرساختی از اهداف ما در سال جاری است، با این امید که مردم هرچه 

مطلوب تر از این سامانه هوشمند بهره مند شوند.

مدیرعامل سازمان آرامستان های شهرداری اصفهان 
با اشاره به اینکه موضوع انرژی از نیازهای روز جامعه 
است، گفت: در این راستا خیران می توانند در مسیر 
توســعه انرژی های پاک نســبت به اهدا و اجرای 
پنل های خورشیدی در قالب ســایه بان و پارکینگ 
در باغ رضوان و بخش های مختلف شهر اقدام کنند.

علی حاجیــان در گفت وگو با »ایمنا« با اشــاره به 
خیرات شهروندان اصفهانی برای شهر اظهار کرد: در 
این دوره تلاش شده اســت از طریق جذب خیرات 

برای توسعه خدمات عمومی شهر اقدام کنیم که از 
جمله آن ها می توان به ســقاخانه میدان احمدآباد، 
ابتدای خیابان جی و محوطه بازی کودکان واقع در 

محله دهنو منطقه ۲ شهرداری اصفهان اشاره کرد.
وی افزود: آنچه از آیات و روایات و ســنت دیرینه 
مردم برآمده است، انجام خیرات برای تسلی خاطر 
درگذشتگان و هدیه به آنها است و نمونه های بسیار 
زیادی از این موضوع را می توان در ســطح شــهر 

مشاهده کرد.
مدیرعامل سازمان آرامستان های شهرداری اصفهان 
با بیان اینکه تلاش این سازمان تسهیل در انجام این 
امور خیر بوده است، تأکید کرد: این خیرات در مناطق 
 پانزده گانه این کلان شــهر و در باغ رضوان در قالب 

پنج سقاخانه، نیمکت و سایر موارد بوده است.
حاجیان با اشــاره به نیازهــای روز جامعه گفت: از 
جمله نیازهایی کــه این روزها تمام شــهروندان با 
آن درگیر هســتند، موضوع انــرژی و نوع مصرف 

آن است.
وی ادامه داد: خیران می توانند در مســیر توســعه 
انرژی های پاک نســبت به اهدا و اجرای پنل های 
 خورشــیدی در قالــب ســایه بان و پارکینــگ در 

باغ رضوان و بخش های مختلف شهر اقدام کنند.
مدیرعامل سازمان آرامستان های شهرداری اصفهان 
خاطرنشان کرد: این ســازمان آمادگی دارد درباره 
موضوعات مختلف کار خیر با شهروندان همکاری 

کرده و مسیر اجرای خیرات را تسهیل کند.

مدیرعامل سازمان آرامستان های شهرداری اصفهان مطرح کرد

پنل های خورشیدی ایده جدید خیرات در اصفهان

شهردار اصفهان:

بخشی از حقابه شهر اصفهان رهاسازی شد
شهردار اصفهان از رهاسازی بخشی از حقابه این شــهر و آبگیری مادی ها برای کاهش تنش آبی 

درختان و فضای سبز اصفهان طی هفته گذشته خبرداد.
علی قاسم زاده در گفت وگو با »مهر« در خصوص اقدامات شــهرداری اصفهان برای جلوگیری از 
تنش آبی درختان و ۵۰۰۰هکتار فضای سبز این شهر در گرمای بی سابقه تابستان امسال، اظهار کرد: 
برای تخصیص حقابه تاریخی شهر پیگیری کردیم و از سال گذشته برای نخستین بار، شرکت آب 
منطقه ای حقابه شهر را در چند نوبت توزیع کرد. وی ادامه داد: امسال نیز آبی که هفته گذشته از سد 
زاینده رود برای آبیاری باغات کشاورزان شمال و غرب اصفهان رهاسازی شد، یک سهمیه آبی هم 
برای شهر اصفهان دادند که در بخشی از شهر و مادی های )نَهر( آن جریان و شریان پیدا کرد و فضای 

سبز و درختان آن مناطق تحت تأثیر آب قرار گرفت.
شهردار اصفهان بدون اشاره به میزان سهمیه آب رهاسازی شده، افزود: هفته گذشته آب زاینده رود 
تا پارک جنگلی ناژوان در غرب این کلان شهر رسید و در کانال های کشاورزان غرب و شمال اصفهان 
جریان یافت و بخشی از جریان آب هم مادی های شرق، غرب و شمال شهر اصفهان را پوشش داد و 
این حقابه شهر اصفهان بود که بخشی از آن داده شد. قاسم زاده با اشاره به اینکه حقابه تاریخی شهر 
اصفهان و مادی های منشعب آن از رودخانه زاینده رود بالای ۷۵ میلیون مترمکعب در سال است، 
خاطرنشان کرد: حقابه این شهر را طی ســال ها تخصیص ندادند اما سال گذشته این مهم مصوب 
شد و به سهم آبی به این دیار تخصیص دادند که میزان حقابه مشخصی دارد. به گفته وی، مقرر شده 
هر زمان برای باغات غرب اصفهان آب توزیع می شود بخشی از حقابه این شهر نیز رهاسازی شود و 
احتمال دارد در شهریور ماه امسال نیز طی یک نوبت دیگر بخشی از حقابه شهر اصفهان توزیع شود. 
قاسم زاده با بیان اینکه اولویت اول ما برای حفظ فضای سبز و درختان، دریافت حقابه شهر اصفهان 
است، ابراز داشت: با وجود این، باید برای تأمین آب فضای سبز در شرایط خاص، آماده باشیم؛ از این 
رو شبکه پساب شهری یک مسیر جایگزین برای آبیاری است. شهردار اصفهان ادامه داد: آب های 
خاکستری شهر و فاضلاب را خریداری کردیم و در تصفیه خانه ها تصفیه اولیه و ثانویه انجام می شود 
و مخازنی را در شهر پیش بینی کردیم که این آب های خاکستری ذخیره شود و در شبکه آب های 
خاکستری برای آبیاری فضای ســبز اصفهان توزیع شود. قاسم زاده اضافه کرد: اصفهان بی تردید 
نخستین شهری است که دارای ۲ شبکه آبیاری می شود؛ یک شبکه برای آب شرب و بهداشت مردم 

و یک شبکه آب های خاکستری که برای نگهداری فضای سبز در حال اجرا است.

مدیر منطقه ۵ شهرداری اصفهان خبر داد

پیشرفت ۲۵ درصدی ایمن سازی بزرگراه شهید دستجردی
مدیر منطقه ۵ شهرداری اصفهان گفت: عملیات اجرای نیوجرسی بزرگراه شهید دستجردی برای 
ایمن ســازی این مســیر با اعتباری بالغ بر ۱۲ میلیارد تومان در حال اجرا است و تاکنون ۲۵ درصد 
پیشرفت فیزیکی داشته است. حسین کارگر در گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به ایمن سازی بزرگراه 
شهید دستجردی اظهار کرد: با توجه به اینکه چهار کیلومتر طول حلقه سه ترافیک شهر اصفهان از 
این منطقه عبور می کند و این مسیر از عرض بالایی برخوردار است، سرعت بالای خودروها در این 
محور حادثه ساز است. وی با اشاره به تصویب طرح ضلع غربی رفیوژ میانی در شورای ترافیک شهر 
اصفهان افزود: انحراف خودروها در ســرعت بالا به حاشــیه این بزرگراه، حادثه آفرین است که در 
این راستا اجرای نیوجرسی بزرگراه شهید دســتجردی به طول ۴۰۰۰ متر در رفت از ترمینال صفه تا 
انتهای مسیر سپاهان شهر در دستور کار این منطقه قرار گرفت. مدیر منطقه ۵ شهرداری اصفهان با 
اشاره به ایمن سازی جداکننده میانی بزرگراه شهید دستجردی گفت: افزایش سرعت و تصادفات 
ناشی از آن موجب حادثه و انحراف خودروها به سمت مخالف مســیر تردد که منجر به تصادفات 
گسترده تری می شد؛ به این منظور عملیات اجرایی نیوجرسی بتنی میان بزرگراه در دستور کار این 

منطقه قرار گرفت.

با مسئولان

خبر روزاخبار

 تمهیدات ویژه کمیته 
حمل ونقل ستاد اربعین 

شهرداری اصفهان اعلام شد
مدیرعامل ســازمان پایانه های مسافربری 
شــهرداری اصفهان با اشــاره بــه تمهیدات 
پیش بینی شده توسط کمیته حمل ونقل ستاد 
اربعین در ایام اربعین حسینی گفت: طبق این 
تمهیدات، همزمان علاوه بر ســرویس دهی 
به ســفرهای اربعینی و مرزهای پیش بینی 
 شــده، ســرویس دهی به سایر شــهرها و 
اســتان ها انجام شــود. ابوالفضل توکلی در 
گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: سفرهای زیارتی 
اربعین حســینی که طی اعلام ستاد اربعین 
از شانزدهم مرداد ســال جاری آغاز شده و تا 
شانزدهم شهریور ســال جاری ادامه خواهد 
داشت، همزمان مصادف با سفرهای تابستانی 
اســت. وی افزود: طی جلسات متعددی که 
در مجموعه اســتانداری و کمیته حمل ونقل 
اربعین برگزار شد و با توجه به اینکه در این ایام 
تقاضای سفرهای زیارتی به مرزهای چهارگانه 
از جمله مهران، چذابه، خســروی و شلمچه 
افزایش پیدا می کند، تمهیداتی توسط کمیته 
حمل ونقل ستاد اربعین برای زائران اصفهانی 
پیش بینی شده اســت. مدیرعامل سازمان 
پایانه های مسافربری شــهرداری اصفهان با 
بیان اینکه در حال حاضر قیمت بلیت دغدغه 
اصلی زائران اســت، گفت: نظارت بر موضوع 
بلیت یا تأمین اتوبوس و مشکلات آن در حیطه 
وظایف اداره کل راهداری اســت و مجموعه 
شهرداری و ســازمان پایانه های مسافربری 
تنها در زیرســاخت پایانه ها خدمت رســانی 
می کند. وی افزود: همچنیــن تمهیداتی در 
راستای برنامه های اربعین در پایانه پنج گانه 
این کلان شــهر پیش بینی شده است. توکلی 
خاطرنشــان کرد: مدیریت سفر در ایام پیک 
ســفر )با توجه به اینکه بیشتر خدمت رسانی 
اتوبوس های بین شهری به مرزهای زیارتی 
اســت( بر عهده اداره کل راهداری است. وی 
گفت: امیدواریم در این ایــام فضای خوبی 
را برای ســفرهای زیارتی و ســایر سفرهای 
 تابســتانی در ماه هــای مــرداد و شــهریور 

سال جاری ایجاد کنیم.

نایب رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان از تفویض اختیارات بیشتر شورای اسلامی شهر به شهرداری اصفهان در راستای انجام خدمات و تکمیل پروژه های 
شهری خبر داد. سیدامیر سامع در گفت وگو با »ایمنا« با اشــاره به لایحه تفویض اختیارات شورای اسلامی شهر به شهردار، معاونان شهردار، مدیران مناطق 
پانزده گانه و مدیران سازمان های شهرداری این کلان شهر اظهار کرد: شورای اسلامی شهر بخشی از اقدامات خود را برای خرید خدمات و محصولات و تسریع 
در انتخاب پیمانکار به مدیریت شهری تفویض می کند. وی افزود: در جلسه ای تفویض اختیارات بیشتر از شورای اسلامی شهر به شهرداری در راستای انجام 
خدمات و تکمیل پروژه های شهری تصویب شد، از این رو امیدواریم شهرداری بتواند اســتفاده خوبی از نتایج این لایحه داشته باشد. نایب رئیس شورای 
اسلامی شهر اصفهان خاطرنشان کرد: تمام موضوعات داخلی شهر در حوزه های مختلف در جلسه ای مشترک با حضور تمام اعضای شورای اسلامی شهر و 
شهردار این کلان شهر بررسی شد. سامع گفت: در این جلسات دغدغه های اعضای شورای اسلامی شــهر در حوزه های مختلف از جمله فرهنگی، اجتماعی، 

زیست محیطی، حمل ونقل و پروژه های عمرانی نسبت به وضعیت شهر بیان می شود و مورد بررسی قرار می گیرد.

تفویض اختیارات بیشتر شورای شهر به شهرداری اصفهان

تقدیر از شهروندان 
 مشارکت جو در منطقه
۴ شهرداری اصفهان

از شــهروندانی که بیشترین تماس 
در خصوص مسائل عمومی را در یک 
ماه اخیر با ســامانه ۱۳۷ شهرداری 
داشــتند با حضور اعضای شــورای 

اسلامی شهر اصفهان تقدیر شد.

عکس خبر

عکس: ایمنا
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دوشنبه ۱۵ مرداد آخرین مهلت تسلیم  پریا پارسادوست
اظهارنامه مالیاتی صاحبان مشــاغل و 
پرداخت مالیات متعلق در اجرای تبصره ماده ۱۰۰ قانون مالیات های 

مستقیم بود. مهلتی که یکبار هم تمدید شده بود.
به مناســبت پایان زمان معین شده جهت تســلیم اظهارنامه های 
مالیاتی و در آســتانه روز خبرنگار، اهالی رســانه اصفهان میهمان 
اداره کل امور مالیاتی استان شــدند تا در یک صبح گرم تابستانی، 
شنوای تازه ترین صحبت های »احمدرضا مدبرنیا« باشند که ۱۱ ماه 
است ســکان هدایت این اداره را بر عهده گرفته و می گوید در زمان 
سکانداری او، تلاش می شود تا دریافت عادلانه مالیات و همچنین 

شیوه های نوین مالیات ستانی فرهنگسازی و نهادینه شود.
مدبرنیا در بخشــی از صحبت های خود تأکید کــرد که ۴ هزار و ۳۰۰ 
میلیارد تومان عوارض به حساب شهرداری ها و دهیاری ها واریز شده 
که این رقم در سال گذشته ۳ هزار و ۷۰۰ میلیارد تومان بوده است و 
افزایش خوبی داشــته و البته مدیر روابط عمومی اداره کل مالیاتی 
استان هم از اصحاب رســانه خواســت تا در زمینه نحوه هزینه کرد 
عوارض ارزش افزوده که رقم قابل توجهی هم هست، از  شهرداری 

ها و دهیاری ها مطالبه گر باشند و این موضوع را پیگیری کنند. 
چندروز قبل مدیرکل دفتر امور شــهری و شــوراهای اســتانداری 
اصفهان گفته بود که پرداخت عوارض ارزش افزوده به شهرداری های 
استان در سه ماهه سال جاری از محل ماده ۳۹ با ۱۶ درصد افزایش 
به ۲۴ هزار و ۲۴۸ میلیارد ریال رســیده است. هرچند، چندروز بعد 
نایب رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان با بیان اینکه عوارض ناشی 
از مالیات بر ارزش افزوده یکی دیگر از راه های درآمد شهرداری است، 
گفت: ۴ درصد از عوارض ارزش افزوده برای حوزه زیرساختی شهر 
به شهرداری پرداخت می شــود، اما معتقدیم سهم شهرداری ها از 

مالیات بر ارزش افزوده پرداخت نمی شود.
مدبرنیا روز گذشته تأکید کرد که ۹۹ درصد وصول مالیاتی در استان 
محقق شده که ۴۰ درصد پرداخت عوارض به شهرداری ها و دهیاری 
ها صورت گرفته و ۶۰ درصد رشــد در وصول مالیاتــی اتفاق افتاده 

است.
در ادامه مشروح صحبت های مدیرکل امور مالیاتی استان در این 

نشست خبری را می خوانید:

وصول ۲۰۷ میلیارد تومانی از محل فرار مالیاتی
* جایگاه اداره کل امور مالیاتی اصفهان در ســطح اقتصادی استان با 
وصول مالیات و تأمین بودجه به میزان ۹8 درصد بودجه ســال تعیین 

شده است.
* در 4 ماهه اول ســال جاری 18 هزار و 400 میلیارد تومان مالیات به 
حساب خزانه واریز شده که نسبت به دوره مشابه سال گذشته 50درصد 
افزایش داشته است همچنین 4 هزار و 300 میلیارد تومان عوارض به 
حساب شهرداری ها و دهیاری ها واریز شده که این رقم در سال گذشته 

3 هزار و 700 میلیارد تومان بوده است.
* به دلیل افزایش ســقف تبصره 100 به میزان 3 برابر نسبت به سال 
گذشته، اســتقبال خوبی در این قسمت شده اســت که اگر صاحبان 
مشاغل تا ســقف 18 میلیارد تومان درآمد داشته باشــند در هر گروه 

مشاغل می توانند از تبصره ماده 100 استفاده کنند.
* در سال جاری برای اولین بار ســقف تبصره 100 بالا رفت و مشاغل 
بیشتری را در این راستا تحت پوشش قرار داد که تا امروز 58 هزار و 876 
اظهارنامه مالیاتی در استان ارائه شد که 305 هزار و 770 مودی نسبت 
به تبصره ماده 100 قطعی سازی شده است. این آمار در سال گذشته 2۹0 
هزار و 400 نفر بودند، در حال حاضر برای دو گروه دیگر برای نخســتین 
بار اظهارنامه ارسال شد تا در نهایت تأیید یا اصلاح کنند. تا پایان شهریور 
تمام اوراق قطعی صادر خواهد شد که در راستای هوشمندسازی است.

* در سال گذشته در بخش اشخاص حقوقی 25 هزار و 856 اظهارنامه 

عدد دار داشتیم که مشــغول فعالیت بودند و برای سال 1402 که سال 
جاری مورد بررســی قرار می گیرند نیز 26 هزار و 81 شرکت نسبت به 

تسلیم اظهارنامه اشخاص حقوقی اقدام کردند.
* در اداره مبارزه با فرار مالیاتی اداره کل امور مالیاتی در سال جاری 37 
مورد اجرای تبصره 181 داشــتیم که 6 هزار و 200 میلیارد تومان کتمان 
درآمد حاصل شد و 207 میلیارد تومان هم از فرار مالیاتی وصول شده 
است. همچنین 264 هزار نفر اشخاص ثالث هم به عنوان فرار مالیاتی 
شناسایی شدند که مراودات مالی با 37 پرونده شناسایی شده داشتند.

* سامانه سوت زنی یکی از اقدامات ویژه در این اداره بوده است. در این 
سامانه 4 هزار و 342 مورد در این سامانه اطلاعات برای ما ارسال شد 
که تا امروز 3 هزار و 432 بررسی شد و ۹10 مورد در دستور کار و بررسی 
است. همچنین اشخاصی که در سامانه سوت زنی قرار گرفته اند اجازه 

استفاده از تبصره ماده 100 را ندارند.
* در سال گذشته در موارد تأمین منابع ۹۹.6 درصد مورد، یعنی باید 43 
هزار میلیارد وصول صورت می گرفت که 42 هــزار  و700 میلیارد تومان 
وصول انجام شد و 60 درصد افزایش داشته اســت. 12هزارمیلیارد به 
شهرداری ها پرداخت شد که 40 درصد رشد داشت. در سال جاری نیز 
برنامه ریزی کردیم تا بودجه استان را محقق کنیم و براساس یک برنامه 
عملیاتی اقدامات مورد نیاز را انجام می دهیم و نگاه ما فشار بر اصناف 

و شرکت ها نیست.

گذار از مالیات ستانی سنتی به هوشمند
در بخش دیگری از این نشست مظاهر ســعیدی، معاون حسابرسی 
مالیاتی اداره کل امور مالیاتی اصفهان هم چنددقیقه ای صحبت کرد. 
ســعیدی در ســخنان خود تأکید کرد که در مرحله گذار از یک سیستم 
مالیاتی ســنتی به هوشمندسازی در این بخش هســتیم و به سوی 
مالیات الکترونیک و آیتکس حرکت می کنیم که نقش سلیقه و سوابق 
در این مراحل کمرنگ می شود و به سمت داده محوری پیش می رود.  
سعیدی گفت که اداره کل امور مالیاتی استان اصفهان مالیات و بودجه 
استان را تأمین می کند و با تحقق این امر مزایای خوبی در سطح استان 
و کشور شاهد هستیم و شــاید حتی بتوان گفت با محقق شدن بودجه 
استان و درآمدهای مالیاتی شاهد جاری شدن رودخانه زاینده رود در 

استان باشیم.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان یکی از مسئولان دعوت شده به نشست خبری 
اســتاندار بود تا با توجه به اینکه دغدغه اصلی اصحاب رسانه نیز مثل مردم به مسئله »آب« 

مربوط می شود، در این زمینه پاسخگوی سئوالات اهالی رسانه باشد.
»حسین اکبریان« به سنت همیشگی، از دستاوردها و اقدامات در آبفا استان گفت و اشاره کرد که بیش از 50 
شهر و 350 روستا در سامانه اصفهان بزرگ از منابع مختلف تأمین آب بهره مند می شوند و منابع تأمین آب 
هم طی چندسال اخیر یکی پس از دیگری دچار مشکل شده اند از جمله چاه های فلمن که آبدهی آنها بخاطر 
خشک شدن رودخانه صفر شد و به تناوب آن، ظرفیت استحصال آب از چاه های سطح شهر نیز کاهش پیدا کرد. 
درواقع کاهش سطح آب های زیرزمینی به کاهش آب دهی چاه ها منجر شده، به نحوی که در طول یک سال 
گذشته میزان تأمین آب از طریق آب های زیرزمینی در سامانه اصفهان بزرگ حدود 500 لیتر بر ثانیه کاهش پیدا 
کرده است. مدیرعامل شرکت آبفای استان اصفهان البته تأکید کرد که در شهرهای خارج از سامانه اصفهان بزرگ 
مثل سمیرم، شهرضا، گلپایگان، خوانسار، نطنز، بادرود و... اقدامات خوبی برای تأمین آب انجام شده از جمله 
حفر 18 حلقه چاه در این بخش که باعث شده تا خارج از سامانه مشکلی برای تأمین آب وجود نداشته باشد. 

اکبریان همچنین اضافه کرد:  به طور مدام و از طرق مختلف وضعیت آبــی را رصد می کنیم و کارگروه رصد و 
پایش در هر دو بخش خارج و داخل سامانه اصفهان بزرگ تشکیل شده و در این مدت جلسات متعددی برگزار 
کردیم و این جلسات به 600 اقدام منجر شده است. گزارشات سامانه 122 به صورت ساعتی و روزانه تحلیل و با 

گزارش های رسیده از فشارسنج ها ترکیب می شود و این تحلیل به مدیریت توزیع منجر خواهد شد.
مدیرعامل آبفا استان همچنین در پاسخ به سئوال خبرنگار »زاینده رود« درخصوص مشکلات آب شهرستان 
نجف آباد تأکید کرد که در شهرستان نجف آباد از ابتدای تابستان تاکنون هیچ گونه گزارشی درباره آب نداشته 
ایم و هیچ مشکلی در زمینه آبرسانی در این شهرســتان وجود ندارد. اکبریان درخصوص چالش های تأمین 
آب مسکن ملی هم گفت: یکی از دغدغه های ما در سطح استان تأمین آب مسکن ملی به ویژه در شهرستان 
بهارستان و شاهین شهر بوده و تأمین آب این پروژه ها از خط جنوب سامانه اصفهان بزرگ پیش بینی شده است. 
مدیرعامل آبفا استان با اشاره به اقدامات صورت گرفته در اداره کل آب و فاضلاب استان، با بیان اینکه ما سال 
گذشته در شبکه آب استان اصفهان بیش از 600 کیلومتر لوله گذاری و اصلاح داشتیم، گفت: همچنین بیش از 
160 کیلومتر از شبکه فاضلاب استان نیز اصلاح شد و توسعه یافت . آقای مدیرعامل همچنین در پاسخ به گلایه 
خبرنگار دیگری که از معطل ماندن مشترکان پشت خط تلفنی سامانه 122 آبفا انتقاد داشت،گفت: شرکت آب 
و فاضلاب استان آب شرب بیش از 2/5 میلیون خانواده و به عبارتی  5 میلیون نفر )چهار میلیون و 300 هزار نفر 
در سامانه اصفهان بزرگ و 700 هزار نفر خارج از سامانه( را تأمین می کند. با بیش از 2 میلیون خانواده، اینکه مثلًا 
60 نفر پشت خط بمانند، خیلی هم عجیب و غریب نیست؛ با این حال، میزان پاسخگویی را 4 برابر کرده ایم. 
اکبریان در ادامه ضمن عذرخواهی از مردم بابت مشکلاتی که در حوزه توزیع آب وجود دارد، تأیید و تأکید کرد 
که در حال حاضر به دلیل ناترازی که در تأمین آب به وجود آمد و تأمین اعتبار به درستی انجام نشد، نتوانستیم 

توزیع آب درست و منطقی ارائه کنیم که از این بابت از مردم پوزش می طلبیم.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان با اشاره به ناترازی 
که در تأمین آب به وجود آمد و تأمین اعتباری که انجام نشد:
 نتوانستیم توزیع آب درست و منطقی ارائه کنیم

از مردم پوزش می طلبیم

مزایده املاک تملیکی مدیریت بانک کشاورزی – مرداد ماه 1403

بانک کشاورزی

مدیریت بانک کشاورزی استان اصفهان در نظر دارد املاک تملیکی خود را با جزئیات مندرج در اسناد مزایده با بهره گیری از سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )www.setadiran.ir( با شماره مزایده ۲۰۰۳۰۰۳۵۶۰۰۰۰۰۰۳ به صورت الکترونیکی به فروش برساند.
تاریخ بازدید: تا 1403/05/22 ساعت 12  مهلت دریافت اسناد مزایده: 1403/06/01-ساعت 10   زمان انتشار در سایت: 1403/05/15-ساعت 8    

زمان اعلام به برنده: 1403/06/24 ساعت 10 زمان بازگشایی: 1403/06/18-ساعت 10    آخرین مهلت ارسال پیشنهاد قیمت: 1403/06/17-ساعت 10   
ضمنا رعایت موارد زیر الزامی می باشد:

1-برگزاری مزایده صرفا از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت می باشد و کلیه مراحل فرآیند مزایده شامل خرید و دریافت اسناد مزایده )در صورت وجود هزینه مربوطه( پرداخت تضمین شرکت در مزایده )ودیعه(، ارسال پیشنهاد قیمت، بازگشایی پاکت ها، اعلام به برنده، واریز وجه مزایده در بستر سامانه 
از این طریق امکان پذیر می باشد.

املاک فوق تخلیه و در تصرف بانک نیست و بانک مسوولیتی در خصوص تخلیه و تحویل ندارد و امکان فروش نقد و اقساط نیز وجود دارد. اطلاعات تکمیلی املاک مذکور در سامانه ستاد موجود است.
در روش نقد و اقساط، ملک با تنظیم قرارداد اجاره به شرط تملیک واگذار که پس از کسر مبلغ پیش پرداخت، به باقیمانده، سود متعارف بانکی مطابق مصوبه شورای پول و اعتبار تعلق می گیرد.

شایان ذکر است قبل از پایان مهلت دریافت اسناد، حتما از کارتابل خود، اسناد را دریافت نمایید.
وضعیت املاک بر اساس وضعیت موجود ارائه شده و بانک هیچ گونه مسئولیتی در خصوص ادعای بعدی برای املاک تجاری مثل دعاوی سرقفلی حق کسب و پیشه و غیره ندارد و مسئولیت های احتمالی بر عهده خریدار خواهد بود.

املاک  مزایده مرداد ماه )۱۴۰۳(

 شماره نام شعبه ردیف
  وضعیت ملک    شرایط پرداخت    قیمت پایه اعیانعرصهکاربرینوع ملکپلاک ثبتی آدرس ملکپرونده   

1
بوستان 
سعدی 

5323
استان البرز کرج شــاهین ویلا خیابان ششم 

شرقی پلاک 13 
 نقد و اقساط   18۹,225,000,000 7301600مسکونی دو و نه دهم دانگ مشاع از ششدانگ 146/2548

تخلیه و در تصرف بانک نیســت و بانک مســئولیتی در خصوص تخلیه و تحویل ملک ندارد.)پلاک 
به صورت 16 واحد که 8 واحد آن تملیک بانک می باشــد و هر واحد 100 متر مربع می باشــد.(دارای 
کمیسیون ماده 100 شهرداری می باشــد و دارای پرونده حقوقی می باشد و کلیه دعاوی مطروحه بر 

روی ملک از طرف شخص ثالث به برنده مزایده صلح می گردد.

7341شهرضا 2
شــهرضا کیلومتر 40 جاده شــهرضا سمیرم 

256/1روستای هوک 
یک و دو دهم حبه مشاع از نه و یک 

 تخلیه و در تصرف بانک نیست و بانک مسئولیتی در خصوص تخلیه و تحویل ملک ندارد.  نقد و اقساط   5,467,134,000 -36447/56زمین چهارم حبه از هفتاد و دو حبه 

6660زرین شهر 3

اصفهان فولاد شــهر محله B4 وصال شمالی 
کــوی خیــام غربی پــلاک 540 کدپســتی 

84۹1755۹86
 تخلیه و در تصرف بانک نیست و بانک مسئولیتی در خصوص تخلیه و تحویل ملک ندارد.  نقد و اقساط   6,1۹۹,۹۹۹,۹۹۹ ۹۹/36ندارد آپارتمان سی و دو سهم مشاع از هفتاد و دو سهم 582/20617

 تخلیه و در تصرف بانک نیست و بانک مسئولیتی در خصوص تخلیه و تحویل ملک ندارد.  نقد و اقساط   20,700,000,000 112/۹6ندارد آپارتمان ششدانگ582/21780فولاد شهر محله B1 پارکینگ عصمت پلاک 71344زرین شهر 4

4273تیران 5
اصفهــان شهرســتان تیران و کــرون بخش 
مرکزی شــهرک صنعتی تیران خیابان پنجم 

پلاک 64 کدپستی 8533153557
نقد و اقساط  336,241,350,000 30151462/75کارخانه ششدانگ 52/4/13

تخلیه و در تصرف بانک نیست ارائه وثیقه ارزنده و سهل البیع شهری حداقل معادل یکصد و سی و دو 
میلیارد و هشتاد و یک میلیون و نهصد و پنجاه هزار ریال و ترهین آن نزد بانک جهت تضمین ماشین 
آلات اموال و اثاثیه، بعد از اعلام برنده مزایده، چنانچه ظرف ده روز برنده مزایده نسبت به ارائه وثیقه یا 
ارتهان آن اقدام ننماید ضمن ضبط 5 درصد واریزی، برنده بودن وی کم لن یکن تلقی می گردد. تکمیل 
فرم تعهد نامه)پیوســت( در خصوص ارائه طرح مورد قبول بانک برای راه اندازی واحد مذکور ظرف 

حداکثر شش ماه از زمان انعقاد قرارداد الزامی است.

76/61دشت مهیار شمالی بخش یک ثبتی شهرضا 5813شهرضا 6
تمامیت هفت سهم و دویست و نود 

هفت هزارم سهم مشاع از هشتاد و شش 
پانصد و پنج هزارم سهم ششدانگ 

تخلیه و در تصرف بانک نیست و بانک مسئولیتی در خصوص تخلیه و تحویل ملک ندارد.نقد و اقساط  85,5۹4,721,027 122/75601776مرغداری 

6371شهرضا 7
اصفهان بهارستان خیابان فرشته کوچه یاسمن 

 تخلیه و در تصرف بانک نیست و بانک مسئولیتی در خصوص تخلیه و تحویل ملک ندارد. نقد و اقساط  20,14۹,۹۹۹,۹۹۹ 200236/70مسکونی سی و یک سهم از هفتاد و دو سهم 2187/2176پلاک 7۹۹ کدپستی 8143148376

6787شاهین شهر 8

شاهین شهر خیابان عطار بلوار شهید شریفی 
بن بست دوم جنوبی انتهای بن بست مجتمع 
مسکونی مینا پلاک 130 واحد طبقه اول غربی

406/26۹53
دویست و بیست سهم 
مشاع از ششصد سهم 

 تخلیه و در تصرف بانک نیست و بانک مسئولیتی در خصوص تخلیه و تحویل ملک ندارد. نقد و اقساط  6,780,600,000 10۹/6۹آپارتمان 

نوبت دوم

مدیرکل امور مالیاتی استان اصفهان در نشست خبری مطرح کرد
۹۸ درصد بودجه استان اصفهان از مالیات تأمین می شود
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